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ABCOUDE EN BAAMBRUGGE

Het college van B en W neemt deze 
avond de kans om met inwoners 
persoonlijk de beste wensen voor
het nieuwe jaar te delen en terug
te blikken op het afgelopen jaar.
Burgemeester Divendal blikt tijdens 
de bijeenkomst alvast even vooruit
op wat 2024 te bieden heeft. Waarbij 
verschillende verenigingen uit De 
Ronde Venen die in 2024 een jubileum 
vieren in het zonnetje gezet worden. 
“Onze jaarlijkse nieuwjaarsreceptie 

biedt een uitstekende kans om in
een ongedwongen sfeer met elkaar te 
praten, terug te blikken op het afge-
lopen jaar en natuurlijk elkaar de 
beste wensen voor 2024 te wensen”, 
laat Divendal weten. Traditiegetrouw 
gaat de nieuwjaarsreceptie gepaard 
met een kramenmarkt, waarop diverse 
verenigingen, verenigingen en instan-
ties uit De Ronde Venen zichzelf 
presenteren en meer vertellen over 
hun activiteiten en toekomstplannen.

Programma: 
19.00 uur:  Start nieuwjaarsreceptie
20.15 uur:   Nieuwjaarstoespraak door 

Burgemeester Divendal
Aansluitend: extra aandacht voor 
verenigingen die in 2024 een
jubileum te vieren hebben.
22.00 uur:  Einde van de receptie

Gezocht: verenigingen die in 2024 
een jubileum vieren
Tijdens de nieuwjaarsreceptie 
besteedt de gemeente extra 
aandacht aan verenigingen die in 
2024 een jubileum te vieren hebben. 
Verenigingen die dit jaar een
jubileumfeestje te vieren hebben, 
kunnen een mail sturen naar
communicatie@derondevenen.nl.

De Ronde Venen - Op maandagavond 8 januari 2024 houdt gemeente
De Ronde Venen weer een nieuwjaarsreceptie voor haar inwoners,
ondernemers en vertegenwoordigers van verenigingen en instellingen. 
Het evenement vindt plaats van 19.00 tot 22.00 uur in Sport- & Zalen-
centrum De Willisstee, gelegen aan de Pieter Joostenlaan 24 in Wilnis.
Er is vrije inloop, aanmelden is dus niet nodig.

Gemeente luidt het nieuwe jaar in 
tijdens nieuwjaarsreceptie

Het college van B en W van gemeente De Ronde Venen kijkt ernaar uit om vele inwoners, ondernemers en vertegenwoordigers
van organisaties te ontmoeten tijdens de nieuwjaarsreceptie.

Genaturaliseerde inwoners, met in het midden burgemeester Divendal, poseren in de raadzaal van het gemeentehuis
na a� oop van de ceremonie.

staatsburgerschap gekregen. Zij zijn 
afkomstig uit 27 landen verspreid 
over de hele wereld: Brazilië, Thai-
land, Groot-Brittannië, Iran, Syrië, 
Eritrea, Zuid-Afrika, Turkije, India, 
Egypte, Pakistan, Venezuela, Peru, 
Griekenland, Afghanistan, Argentinië 
en Soedan. Ook waren er nieuwe 
Nederlanders uit Marokko, Nepal, 
Rusland, België, Colombia, Oekraïne, 
Soedan, de Verenigde Staten, Polen 
en Armenië. Tevens heeft een aantal 
mensen die staatloos waren het 
Nederlanderschap gekregen. De 
reden van de komst van de ‘nieuwe’ 
inwoners verschilt. Voor de een was 
dat de liefde, de ander is gevlucht 
voor oorlog en onderdrukking en 
weer anderen kwamen vanwege
hun werk naar Nederland. 

‘Samenleven doe je met elkaar’
Tijdens een informele bijeenkomst 
sprak burgemeester Maarten 
Divendal de genaturaliseerden kort 
toe en sprak daarbij de wens uit dat 

zij snel hun draai vinden in de 
gemeente en onderdeel van de 
gemeenschap worden. Divendal: 
“Nederland is een land waarop je 
trots kunt zijn, waarvan je heel erg 
kan houden en dat een rijke geschie-
denis heeft waarin begrippen als 
tolerantie, respect en onder-
nemerszin diep zijn geworteld. Door 
de eeuwen heen is Nederland een 
veilige haven geweest voor mensen 
die in hun eigen land niet werden 
getolereerd. Ik hoop van harte dat
u zich net zo veilig in Nederland zult 
voelen als al die anderen die zich
hier in de loop der eeuwen hebben 
gevestigd.’’ Als welkomstgeschenk 
ontvingen de genaturaliseerden 
onder ander de complete Neder-
landse vlag en de kinderen een
traditioneel Nederlands spel. Na 
a� oop werd voor genodigden warme 
chocolademelk op de ijsbaan op
het Raadshuisplein geserveerd en 
konden degenen die dat wilden
de schaatsen onderbinden.

De Ronde Venen - Burgemeester 
Maarten Divendal heeft maandag-
middag 18 december tientallen 

‘nieuwe Nederlanders’ in de 
gemeente verwelkomd. Dat 
gebeurde tijdens de jaarlijkse

naturalisatieceremonie in het 
gemeentehuis. Voor die bijeenkomst 
waren alle inwoners uitgenodigd die 
afgelopen jaar de Nederlandse natio-
naliteit ontvingen. Het afgelopen jaar 
hebben ruim 130 inwoners, volwas-
senen en kinderen, het Nederlandse 

Ruim 130 inwoners kozen dit jaar
voor Nederlandse nationaliteit
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Dit jaar organiseert de gemeente 
weer de traditionele Nieuwjaars-
receptie, dit keer in De Willisstee in 
Wilnis. Inwoners, ondernemers en 
verenigingen zijn van harte uitge-
nodigd om elkaar een voorspoedig 
en gezond 2023 te wensen.
In de gemeente De Ronde Venen 
worden de sportverkiezingen 2022 
georganiseerd. De genomineerden 

voor de prijzen van sportvrouw, 
sportman, sporttalent, sportvrijwil-
liger en sportploeg zijn bekend.
De ijsbaan op het Raadhuisplein in 
Mijdrecht is voor jong en oud een 
groot succes geworden. Meer dan 
7.500 bezoekers hebben er gebruik 
van gemaakt om een rondje te 
schaatsen.
De Patatboot van Vinkevener Paul 

Bouwens heeft vier horecaprijzen 
in de wacht gesleept voor zijn 
varende snackboot ‘s zomers op
de Vinkeveense Plassen.
In De Ronde Venen zijn twee post-
codes bij de Postcodeloterij in de 
prijzen gevallen, 3645JE in Vinke-
veen en 3642JX in Mijdrecht. Beide 
postcodes mogen elk 100.000 euro 
onder de gelukkige winnaars 
verdelen.
Na wekenlange afsluiting van de 
Constructieweg in Mijdrecht is het 
nieuwe vrijliggende �etspad 

erlangs feestelijk in gebruik 
genomen. Het is een nieuwe en 
veilige �etsverbinding tussen de 
Veenweg en Ho�and.
De gemeente heeft twee nieuwe 
kinderburgemeesters, te weten 
Vera Hageman uit Wilnis en Yara 
Veldhuisen. Zij volgen Lisa Rood 
en en Brian Brocx op. De gemeen-
teraad zal beide kinderen nog o�-

cieel benoemen en installeren.
De winnaars van de sportverkie-
zingen zijn bekendgemaakt. 
Sportman van het jaar 2022 is 
Jamie Koster; Esmee Neeleman is 
Sportvrouw; Xanne van Lijf is 
Sporttalent van het jaar 2022 en 
Gido Roelofs Sportvrijwilliger; Het 
team van Atlantis 1 is verkozen tot 
Sportploeg.

De gemeente gaat verkeerd 
gestalde �etsen (‘wees�etsen’)
en wrakken aanpakken en/of 
opruimen. Eigenaren worden wel 
eerst gewaarschuwd en krijgen 
daarna de kans hun �ets op een 
aangewezen locatie op te halen.
Vera Hageman en Yara Veldhuisen 
zijn tijdens de voltallige gemeente-
raad o�cieel voor een jaar 

benoemd als kinderburgemeester.
Wethouder Maarten van der Greft 
is tegen deelname van de 
gemeente aan de stichting Steen-
beek (duurzaam vergroenen van 
tuinen). Volgens de wethouder 
draagt deelname aan de stichting 
niet bij aan het extra vergroenen 
van tuinen.
Het Fort bij Uithoorn is niet meer 

beschikbaar voor het jaarlijkse 
Vogelvrij Festival. Het fort heft 
nieuwe beheerders en krijgt een 
andere bestemming. Er wordt 
gezocht naar een andere locatie 
om het festival te laten plaats-
vinden.
Vanwege landelijke regelgeving 
moeten hertenkampen worden 
‘opgedoekt’. Er mag niet meer 
worden gefokt met herten in 
hertenklampen en bij kinderboer-
derijen. De gemeente De Ronde 
Venen wil het hertenkampje aan 
de Anselmusstraat in Mijdrecht 

echter zo lang mogelijk open 
houden omdat het een unieke 
ontmoetingsplek is voor de 
inwoners.
Bij de nieuwbouwwijk Spoorpark 
zijn langs de Rondweg nieuwe 
bomen geplant. De vorige waren 
per abuis door de aannemer 
verwijderd vanwege de nieuw-
bouw. Daarnaast wordt t.z.t 

aanvullend groen geplant.
Burgemeester Maarten Divendal 
heeft te kennen gegeven graag 
nog langer burgemeester van
De Ronde Venen te willen blijven. 
Zijn huidige termijn loopt dit jaar 
november af.
De gemeente wil de komende tijd 
fors investeren in schoolgebouwen 
en gymzalen.

De door de gemeente georgani-
seerde inloopbijeenkomst over het 
nieuwe centrumplan Vinkeveen 
trok een grote opkomst van 
betrokken inwoners. Het project 
gaat in de nabije toekomst over de 
nieuwbouw van tussen de 250 en 
300 woningen en een nieuw 
verkeersplan.
Het VeenLanden College (VLC) 
zamelt bijna 9.000 euro in voor de 
slachto�ers van de aardbevings-

ramp in Turkije en Syrië.
De gemeentesecretaris van
De Ronde Venen, Ruud Kleijnen, 
neemt per 1 mei ontslag omdat hij 
om persoonlijke redenen bij een 
andere gemeente in de provincie 
Groningen aan de slag gaat.
In de media wordt veel aandacht 
besteed aan de verkiezingen voor 
de Provinciale Staten, voor de 
waterschappen deze maand en 
tevens voor de enquête betref- fende het gemeentehuis voor de 

keuze: renovatie of nieuwbouw.
De Provincie is er nog niet uit of
de Demmerikse brug in de N201 
vervangen moet worden door
een vaste of beweegbare brug.
De gemeente kiest logisch voor 
een beweegbare brug om ook de 
Zuidplas en de sluis met de rest 
van de Vinkeveense plassen 
toegankelijk te houden voor
werk- en pleziervaartuigen.
Tijdens de Provinciale verkiezingen 
kreeg de BBB ook in de gemeente 
De Ronde Venen het meeste
aantal stemmen.

Bij de voorlopige uitslag van het 
referendum over renovatie van
het bestaande gemeentehuis of 
nieuwbouw, heeft de meerderheid 
van de inwoners gekozen voor de 
bouw van een nieuw gemeente-
huis achter het Veenweidebad. 
Ook bij de verkiezing voor leden 
van het algemeen bestuur van
het waterschap AGV trok BBB de 
meeste stemmen.
De gemeente De Ronde Venen 

gaat voor grootschalige opwek-
king van elektrische energie
met op voorhand 95 hectare aan 
zonnevelden. Die moeten een 
plaats krijgen op nog aan te wijzen 
gebieden. Het plaatsen van wind-
turbines is niet gewenst.
De door de overheid aangekon-
digde ‘vierde aanvliegroute’ over 
het midden van het land zal veel 
hinder opleveren voor onder 
andere De Ronde Venen.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Haat en liefde
in de polder

Eindelijk! Zeven jaren woon ik nu hier, 
in dit huis dat ik in 2017 betrok. En al 
die jaren heb ik uitgekeken naar de 
winterkoning. Het vogeltje dat mij in 
mijn vorige huis, iets verderop in de 
polder, zo vrolijk maakte. Met zijn 
kleine lij�e van negen gram produ-
ceert hij al vroeg in het voorjaar een 
enorm volume van mooie trillers. 

Niet alleen hijzelf wordt er vrolijk van. 
Zijn hele omgeving lijkt te willen 
meezingen met zijn lied dat in de 
zomer al om vier uur ’s ochtends 
klinkt. Nu, in de winter laat hij een 
iets bescheidener variant horen,
maar ook nu is het al aanstekelijk.
En eindelijk heeft hij zich dus in mijn 
tuin laten zien. Niet één keer, maar al 
diverse malen kwam hij naar onder 
de voedertafel. Daar ligt natuurlijk 
altijd wat afgevallen voer, zaadjes 

mogen het wel zijn nu. En vooral de 
insecten uit een voedermix doen het 
goed. De winterkoning scharrelt nu 
zoals vroeger door de perken in mijn 
tuin waarop blad is blijven liggen.
Hij kan zich verstoppen onder de 
struiken maar komt altijd weer 
tevoorschijn. Dus ik heb echt goede 
hoop dat hij zal zorgen voor het 
voorjaars- en zomerspektakel waarin 
hij zo goed is. Binnen een maand
zal hij dan beginnen om één van
zijn mooie rondachtige nesten te 
bouwen, ovaal bijna, een klein gaatje 
opzij waar bijna geen andere vogel 
doorheen past. Hij kan daar in de 
laatste dagen van de winter ook 
mooi de nachten doorbrengen. Dan 
heeft hij het al spoedig druk met 
meer nesten bouwen, zes wel. Zijn 

favoriete vrouw mag immers kiezen. 
En intussen zal hij zingen van
’s ochtends vroeg tot ’s avods laat. 
Zodra die vrouw op de eieren zit
zal hij uitverkoop houden van zijn 
andere nesten. Een vrouw met 
belangstelling mag erin broeden
en ook voor nageslacht zorgen.
En dan, een paar weken later, zal het 
druk worden. De winterkoning laat 
de hele dag zijn gezang horen. Maar 
de jongen uit het eerste nest zijn 

uitgevlogen en moeten nog gevoerd 
worden. Die uit het tweede nest 
volgen soms een week later. Ook 
voor dat nest moeten beide ouders 
zorgen dus de bigame winterkoning 
heeft een zware taak. En de kleintjes 
nemen risico’s, ze hippen en tuimelen 
van tak tot tak terwijl de ekster op de 
loer ligt. Dus de ouders kunnen echt 
niet alleen zingen, ze moeten ook 
regelmatig alarm slaan. En nog zullen 
maar een paar jongen de eerste 
winter halen... Dan komt de buurkat 
voorbij. Een jonge siamees. In zijn 
bek heeft hij een winterkoning...
Catherine
https://www.ivn.nl/afdeling/
de-ronde-venen-uithoorn

Mijdrecht - Sinds kunstenaars-
vereniging KunstRondeVenen ruim 
drie jaar geleden exposities is gaan 
organiseren in haar pop-up galerie
in Winkelcentrum De Lindeboom in 
Mijdrecht, is het traditie geworden 
om tijdens de donkerste dagen van 
het jaar een ‘Winterexpositie’ in te 
richten. Het is ook dit jaar een groeps-
expositie, in kerstsfeer, waar zeven-
tien kunstenaars uit de regio aan 
deelnemen. De expositie is te 
bezoeken op donderdagen, vrijdagen 
en zaterdagen van 12.00 tot 16.00 uur 
en duurt tot en met 13 januari 2024. 
Het is een zeer gevarieerde expositie 

met schilderijen, tekeningen, 
beelden, fotogra�e, keramiek en glas-
kunstwerken. De kunstenaars zullen 
zelf als gastvrouwen en -heren 
optreden. De ervaring leert ons dat 
steeds meer bezoekers de galerie 
weten te vinden om van het lokale 
cultuurgoed te genieten. De toegang 
is gratis en verplicht u tot niets. De 
kunstenaars stellen je belangstelling 
zeer op prijs. Voor meer informatie 
over de expositie en KunstRonde-
Venen kunt u terecht op www.kunst 
rondevenen.nl of op de Facebook-
pagina van de kunstenaars-
vereniging.

Winterexpositie in De Lindeboom

Regio - KrijgdeKleertjes Vinkeveen 
organiseert maandagavond 8 januari 
de zesde kinderkledingruilbeurs! 
Goede voornemens om het nieuwe 
jaar duurzamer te beginnen? Je bent 
erg welkom. Ze hebben inmiddels 
een prachtige voorraad en nodigen 
je uit te komen ‘shoppen’. Ze zoeken 
nog vrijwilligers. Als je een uur of
half uur eerder kan komen helpen 
opzetten, erg �jn! Voor alle vragen
of als je kleding wilt doneren, neem 
contact op met kdkvinkeveen@
gmail.com. Volg je hen al op Insta-
gram? Vrijwilliger Gonnie geeft jullie 
meerdere keren per maand een 
update en er zijn al 63 volgers! Je 
kunt ons ook volgen op Facebook 
onder de naam ‘KrijgdeKleertjes 
Vinkeveen’. Je vindt hier de �yers en 
de komende data plus wat leuke 
nieuwtjes. Voor meer informatie 
scant u de QR code.

Hoe werkt het? Je kunt binnenlopen 
in het ontmoetingscentrum van kerk 
De Morgenster (adres Herenweg 253, 
Vinkeveen) vanaf 19.30 uur en om 
21.00 sluiten we weer. Neem de 
kleding die je kind niet meer past, 
gewassen en vlekkeloos mee. Graag 
in goede staat qua vorm, kleur,
elastiek en stof (niet pillig). Om het 
behapbaar te houden vragen wij
de kleding voorgesorteerd (maat & 
jongen - meisje) in te leveren. Zo 
ontstaat er ook geen lange rij. De 
hoeveelheid die je inlevert, mag je 
ook mee naar huis nemen (tot maxi-
maal 1 big shopper, inleveren mag 
meer). We hebben onszelf de uit-
daging gesteld om kwalitatief goede 
kinderkleding van baby tot eind 
basisschoolleeftijd aan te bieden om 
te ruilen. De vrijwilligers controleren 
dan ook de kleding, zodat iedereen 
met een mooie vangst naar huis kan.

Krijg de kleertjes kledingruilbeurs

Waverveen - Op vrijdagavond
5 januari wordt er een bene�etcon-
cert georganiseerd in de Hervormde 
kerk van Waverveen. De opbrengst 
van de collecte is bestemd voor stich-
ting Charis, die zich inzet voor de 
Roma-bevolking in Roemenië. 
Verschillende amateurmusici zullen 

klassieke muziek ten gehore brengen 
op harp, cello, viool, pan�uit, orgel en 
piano. Tijdens het concert wordt ook 
een korte presentatie gegeven van 
het werk van de stichting. Aanvang: 
20.00 uur. Adres: Cli�ordweg 9, 
Waverveen. Toegang vrij, collecte
aan de uitgang.

Benefietconcert stichting Charis

Vinkeveen - Op 28, 29 en zaterdag 
30 december bakken de vrijwilligers 
van De Morgenster te Vinkeveen & 
Waverveen voor de twintigste keer 
oliebollen en appelbeignets. Omdat 
oudejaarsdag dit jaar op een zondag 
valt worden er op de laatste dag van 
het jaar geen oliebollen gebakken en 
verkocht. De kerkgemeenschap van 
De Morgenster wil zich daarmee 
houden aan de rustdag zoals die 
gebruikelijk is bij Christelijke kerken.

Vierde lustrum, vier soorten
Ooit begonnen in 2004, bakken
de vrijwilligers dit jaar voor de
twintigste keer met veel vruchten 
gevulde oliebollen volgens uniek 
recept. Maar dit jaar kun je ook 
appelbeignets, geheel blanke

oliebollen en oliebollen met alleen 
stukjes appel erin kopen.
Voor bestellen ga je naar oliebollen
vinkeveen.nl. Bestelde oliebollen 
worden op de gewenste dag binnen 
De Ronde Venen gratis thuis afge-
leverd tussen 11.00 en 14.00 uur.
Je kunt ook kiezen voor zelf afhalen 
bij de kerk. Losse verkoop is er ook. 
Drie dagen lang kunt u in de 
verkoopkramen bij de kerk en 
Winkelcentrum Zuiderwaard in 
Vinkeveen heerlijke oliebollen en 
appelbeignets kopen. De opbrengst 
wordt grotendeels besteed aan 
verduurzaming van de gebouwen 
(energiebesparing). Eerder bracht
de oliebollenactie in oktober al ruim 
€ 2.000,– op voor een landbouw 
herstelproject in Kenia.

Drie dagen oliebollenverkoop 
bij De Morgenster in Vinkeveen
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-  Tuinders mogen jaar langer blijven
-  Wat betekent kerst voor u?
-  Het Groot Abcouder Dictee
-  Een kennismaking met de nieuwe dominee in Abcoude
-  De betekenis van Kerstmis
Vanaf 27 december kun je kijken naar het jaaroverzicht 2023
van Nieuwsronde.

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen

Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet

Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

105.6 FM en internetstream.

Wethouder Maarten van der Greft met het echtpaar uit Wilnis.

Wilnis - De gemeente werkt samen 
met ‘Kamers met Aandacht’ om 
jongeren tussen de 18 en 23 jaar te 
helpen met het vinden van een eigen 
kamer. Een echtpaar uit Wilnis heeft 
hun huis opengesteld voor een 
jongere, waardoor deze een goede 
start kan maken. Wethouder Maarten 
van der Greft (Jeugd- en Jongeren-
beleid) ging langs om de verhuurders 
te ontmoeten.

Op eigen benen staan
“Ik wilde op eigen benen staan en op 
mezelf wonen. Omdat ik niet kon 
terugvallen op familie, kon ik terecht 
bij ‘Kamers met Aandacht’. Dit is een 
thuis. En een eigen kamer geeft rust.” 
Zo vertelt de jongere. De jongere 
woont al zes maanden bij een echt-
paar uit Wilnis. De jongere heeft in 
die tijd hulp gekregen van een 
begeleider.

Echtpaar uit Wilnis helpt 
jongere aan eigen kamer

 “We wonen ruim met veel groen om 
ons heen. We bieden rust en ruimte 
aan een jongere die het hard nodig 
heeft. Dat is betekenisvol voor ons. 
We hebben ieder ons eigen leven, 
maar er is wel aandacht voor elkaar. 
Er is tijd voor ko�  e of thee en een 
luisterend oor.” Zo vertelt het echt-
paar uit Wilnis.

Wethouder Maarten van der Greft 
(Jeugd- en Jongerenbeleid): “Het 
echtpaar uit Wilnis laat de kracht van 
hulp dichtbij zien. Dit echtpaar is een 
voorbeeld en maakt het verschil voor 
een jongere. Een eigen kamer geeft 
rust. Een jongere leert voor zichzelf 
te zorgen, kan zichzelf verder ontwik-
kelen en bouwen aan een toekomst. 
Ik wil inwoners oproepen om zich 
aan te melden voor ‘Kamers met 
Aandacht’. Op deze manier zorgen 
we voor elkaar en kijken we naar 
elkaar om.”

Online informatiebijeenkomst
Elke maand zijn er online informatie-
bijeenkomsten over ‘Kamers met 
Aandacht’. Op 9 januari is de eerst-
volgende. Dit is voor inwoners die 
interesse hebben in het verhuren
van een kamer aan een jongere.
Kijk op www.kamersmetaandacht.nl.

Vinkeveen - Zaterdag 16 december 
gaf wethouder Vijselaar het startsein 
voor de verdere ontwikkeling van
het Centrum- en Mobiliteitsplan 
Vinkeveen. Dit gebeurde tijdens
de drukbezochte kerstmarkt op het 

bedrijventerrein van de Adelaar. 
Rond de klok van vijf was het de eer 
aan wethouder Vijselaar en ontwik-
kelaar Mark van Vliet om een groot 
doek te onthullen. Hiermee gaven zij 
het o�  ciële startsein voor de verdere 

Startsein verdere ontwikkeling 
Centrum- en Mobiliteitsplan

Mijdrecht - Een ochtend spelletjes 
doen met elkaar is altijd een succes! 
Sjoelen, klaverjassen, Skip bo, een 
tafeltje waar gebridged werd. Het 
was gezellig in de Willisstee op
16 december.

Lekker gebakje
De ochtend begon met een kopje 
ko�  e en een lekker gebakje,
prima verzorgd door De Willisstee.
De indeling was al gemaakt, 
iedereen zat al aan het juiste 
tafeltje. ’t Was weer super gezellig! 
Tot 12.00 uur werd aan alle tafels 
gespeeld, en gesjoeld. Zo te zien 

had iedereen ’t erg naar zijn zin, 
overal blije gezichten!

Prima lunch
De ochtend werd afgesloten met 
een prima lunch: een goed gevulde 
kom erwtensoep en een broodje 
worst. Na de lunch ging iedereen 
huiswaarts, gebracht door vrijwil-
ligers, dan wel opgehaald of op 
eigen gelegenheid. Fijn dat we dit 
weer samen met onze vrijwilligers 
voor de deelnemers van onze af-
deling hebben kunnen organiseren! 
Met dank ook voor de � nanciële 
bijdrage van de Riki-stichting.

Spelletjesochtend met 
Zonnebloem Mijdrecht

Wethouder Vijselaar en Mark van Vliet.

ontwikkeling van het Centrum- en 
Mobiliteitsplan Vinkeveen.
“Ik ben blij met deze o�  ciële start 
van de verdere ontwikkeling van het 
Centrum- en Mobiliteitsplan Vinke-
veen. Deze belangrijke stap brengt 
een enorme glimlach op mijn
gezicht en ik kijk uit naar de
positieve veranderingen die het
plan onze inwoners gaat brengen”, 
aldus wethouder Vijselaar.

Klankbordgroep
Tijdens de kerstmarkt konden inwo-
ners zich opgeven voor de klankbord-
groep. Leden van de klankbordgroep 
denken in het nieuwe jaar mee over 
de inrichting van de Dijksterreinen en 
de verbinding tussen de Herenweg 
en de Vinkeveense plassen.
Wilt u zich ook aanmelden voor de 
klankbordgroep? Dat kan nog tot
15 januari 2024. Heeft u interesse? 
Stuur dan een mail naar ontwikkeling 
vinkeveen@derondevenen.nl.
Na 15 januari neemt de projectleider 
van de gemeente contact op met 
iedereen die zich aangemeld heeft.

LEZERSPOST

We hebben het afgelopen jaar
een drukke agenda gehad. Er
zijn bijzonder veel punten langs 
gekomen. Daarmee hebben we 
onze positie als bu� er tussen 
gemeente en bewoners en als 
hoeder van een leefbaar dorp sterk 
neergezet en hebben we bewezen 
dat een orgaan als dit heel nuttig is.
Om nog duidelijker te maken waar 
we voor staan hebben we besloten 
tot een naamsverandering. Vanaf 
nu vervalt de naam ‘Wilnis Klopt’ en 
zullen we doorgaan onder de naam 
‘Dorpsraad Wilnis’.
Dat wat we proberen te doen, het 
behoud en verstevigen van de leef-
baarheid van Wilnis, komt in deze 
naam beter tot zijn recht.
Helaas is ons dit jaar ook een 
belangrijk bestuurslid ontvallen. 

Gerard de Kuijer was een prominent 
deelnemer aan onze vergaderingen 
met vaak verrassende inzichten en 
een gezonde dosis humor. We 
missen hem zeer.
Daarnaast heeft onze voorzitter, 
Bob Nisters, aangegeven eind dit 
jaar te stoppen met zijn werk voor 
de Dorpsraad.
Er is veel werk en met de plannen 
die ontwikkeld moeten gaan 
worden rondom de Jumbo, CSW
en de Willisstee is er behoefte aan 
ondersteuning en aan nieuwe 
bestuursleden. 
De Dorpsraad is een club van
positieve mensen die zich met veel 
liefde inzetten voor Wilnis. Het 
vraagt wat om hier deel van uit te 
maken, maar de goede onderlinge 
sfeer en de humor bij de vergade-

ringen, maakt het behalve nuttig
en noodzakelijk, ook leuk om er
aan mee te doen.
We hebben veel bereikt. Zoals terug 
te vinden is op Facebook en op de 
website: dorpsraadwilnis.nl.
De Dorpsraad is een onmisbare 
schakel tussen bewoners en de 
gemeente en kan iedere hulp goed 
gebruiken. Word lid, of – nog 
mooier – bestuurslid. Help ons 
Wilnis helpen!

‘Wilnis Klopt’ gaat door onder de naam ‘Dorpsraad Wilnis’
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RICK FM
Zondag: ‘Sport & Co’, 11.00 - 13.00 uur
1e uur:  interview van Rick FM wielren-
deskundige Peter Zijerveld met Owen 
Geleijn. Herhaling van uitzending
17 december. Owen, geboren in Aalsmeer, 
maakt per 1 januari 2024 de overstap van het team Jumbo-Visma
naar de jonge wielerploeg Tour de Tietema-Unibet.  
2e uur:  interview van Peter Zijerveld met wielrenner Nils Eekho� .
Hij rijdt nu al een aantal jaren voor de DSM World tourploeg. 

Een selectie uit het Rick FM radioprogramma-weekoverzicht:
Uitzending 7 dagen per week en 24 uur per dag. Lokaal nieuws, ma t/m za 
op het halve uur van 09.30 t/m 17.30 uur. Lokaal weerbericht, ma t/m za, 
ieder uur van 09.45 t/m 17.45 uur. ‘Goedemorgen Amstelland’, Muziek & 
Informatie, ma t/m vr, 09.00 - 11.00 uur. ‘Back to the Seventies’, Muziek-
programma, ma t/m vr, 11.00 - 12.00 uur.
Nieuw:  Oud is Goud, Muziekprogramma, ma t/m vr, 12.00-13.00 uur

Woensdag 
18.00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
20.00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek
Donderdag 
19.00 - Happy Hour, Muziekprogramma
Vrijdag 
11.00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
19.00 - Moes Draait Door, Muziekprogramma
21.00 - Pre Party, Muziekprogramma
22.00 - Apenkooien, Muziekprogramma
Zaterdag 
10.00 - Hit Museum, Muziekprogramma
12.00 - Terug Blikken, Muziekprogramma
14.00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
16.00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
18.00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
20.00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
22.00 - Tracks, Muziekprogramma
Zondag 
09.00 - The Good Guys, Muziekprogramma
11.00 - Sport & Co, Sport- & Verenigingsnieuws
13.00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
14.00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
17.00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
19.00 - Country Roads, Muziekprogramma

Het complete Rick FM weekoverzicht, van radioprogramma’s, programma-
informatie en actueel nieuws over de programma’s, met o.a. interviews en 
gasten: op de website www.rickfm.nl, Facebook en X (voorheen Twitter).
De radioprogramma’s zijn tot 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

De Kwakel - Vrijdag 15 december 
kwam de elfde editie uit van ‘Ut 
Quakeltje’ en werd overhandigd aan 
oud rijkspolitieagent Martin Wezel. 
‘Ut Quakeltje’ is het donateursblad 

van Stichting ‘De Kwakel Toen & Nu’. 
Daarin worden de opgravingen 
behandeld die tijdens de renovatie 
van het dorpshart van De Kwakel bij 
de driesprong zijn gevonden. Ook 

Rijksveldwachters De Kwakel
in ‘Ut Quakeltje’

Martin Wezel ontvangt het Ut Quakeltje.                                       Foto:  Dirk Plasmeijer.

wordt er ruim aandacht besteed aan 
de rijkspolitie in De Kwakel, met 
documenten, foto’s en gegevens 
over de bewoners van de rijksveld-
wachterswoning aan de Boterdijk 59 
(nu 131). Verder wordt de droogma-
king van de Noorder- en Zuiderleg-
meerpolder beschreven met mooie 
oude kaarten en gegevens uit docu-
menten. Er is in die tijd heel hard 
gewerkt om de polders, waar wij in 
Uithoorn, De Kwakel en Kudelstaart 
nu wonen – ruim vijf meter onder de 
zeespiegel (!) – droog te leggen om 
ons van het bij storm kolkende water 
te vrijwaren.
Elk jaar publiceert Stichting ‘De 
Kwakel Toen & Nu’ dit magazine met 
interessant historisch materiaal over 
De Kwakel. Donateurs ontvangen dit 
blad gratis. Als u donateur wilt 
worden dan kan dat via een mail 
naar secretariaat@de-kwakel.com. 
Kijk voor meer info op
www.de-kwakel.com.
Het bestuur van Stichting ‘De Kwakel 
Toen & Nu’ wenst iedereen Fijne 
Feestdagen en een gezond 2024!

Uithoorn – Nemen de Uithoornse 
raadsleden op 1 januari een frisse 
Nieuwjaarsduik in de Amstel? Als het 
aan Petra van Leeuwen en Daan 
Noordanus ligt wel. Geheel onver-
wacht en op het laatste moment 
toegevoegd aan de agenda van de 
gemeenteraadvergadering dienden 
Gemeentebelangen en VVD donder-
dagavond een ludieke motie in. De 
motie ‘Frisse start van het nieuwe 
jaar’ riep het college, raadsleden en 
medewerkers van de gemeente 
Uithoorn op om gezamenlijk deel te 
nemen aan de Nieuwjaarsduik in de 
Amstel op 1 januari. 
Petra van Leeuwen (GB) vond dat de 
gemeente Uithoorn een sportieve 
gemeenteraad heeft die ontmoeting, 
sport en gezondheid belangrijk 
vindt, dus dat er per fractie een afge-
vaardigde zou moeten deelnemen 
aan het sportieve initiatief van de 
Uithoornse Roei- en Kanovereniging 
Michiel de Ruyter. Ze zei dat deel-

name aan de Nieuwjaarsduik 
bijdraagt aan de verbinding in de 
gemeente en noemde dat het niet 
wenselijk is om mensen aan de 
waterkant te laten staan in het kader 
van een inclusieve en solidaire orga-
nisatie. Ook dacht ze dat de gemeen-
teraad het goede voorbeeld kon 
geven, want een goed voorbeeld 
doet goed volgen. En degenen die 
nog twijfelden probeerden ze tot slot 
over te halen door erop te wijzen dat 
er EHBO-ers aanwezig zijn voor licha-
melijke en mentale support.  

Speedo
De motie riep vooral hilariteit op. 
Onno Brautigam zag het niet zitten 
om zijn collega-raadsleden in een 
speedo te zien. Er hoefde maar een 
iemand van de fractie mee te doen 
en Judith Beuse bood zich spontaan 
aan om namens DUS! het water in te 
springen. Jeroen Albers (GU) beriep 
zich op zijn vrije keuze. Hij steunde 

Nieuwjaarsduik voor raadsleden de motie, maar wilde niet duiken. 
Jeroen Brink (PvdA) kon het niet 
beloven, want hij wist niet zeker of 
hij op 1 januari in Uithoorn was. De 
VVD raadsleden konden rustig 
achteruit leunen, want zij hadden 
hun afgevaardigde al gevonden 
namelijk een van de initiatiefnemers 
van de motie Daan Noordanus. 
André Jansen vond de groep aan wie 
het verzoek gedaan werd niet inclu-
sief genoeg, want de gri�  e werd niet 
apart genoemd. Piet ten Brink (GB) 
wilde het wel doen, maar alleen als 
het college het goede voorbeeld gaf. 
Wethouder Jan Hazen van Sport 
onderschreef het initiatief van harte. 
Als college stuurde hij de voorzitter 
als afgevaardigde, maar deze zag het 
zeker niet zitten om een toezegging 
te doen. De raad stemde unaniem 
voor de motie, dus we gaan zien 
welke raadsleden het aandurven om 
op 1 januari een frisse duik te 
nemen.    

Jaarlijks evenement
Wie ook zo’n fris begin van het 
nieuwe jaar ziet zitten, kan zich 
aanmelden bij Roei- en Kanovereni-
ging Michiel de Ruyter. Zij organi-
seren de jaarlijkse Nieuwjaarsduik dit 
jaar voor de vijftiende keer. Vanaf 12 
uur kunnen deelnemers ouder dan 
12 jaar met een zwemdiploma zich 
inschrijven. Dan volgt er een 
warming up onder leiding van DJ 
Fabian. Om 13 uur springen de 
dappere waaghalzen in het water 
van de Amstel. De durfal in de origi-
neelste out� t wint een prijs. Deel-
name kost € 4,50 inclusief een kop 
warme erwtensoep en de beroemde 
oranje Unox muts. 

Daan Noordanus. Petra van Leeuwen.

Uithoorn - In samenwerking met
de gemeente Uithoorn presenteert 
Akse Media het nieuwe gemeente-
magazine Uithoorn 2024. Het maga-
zine is een handige leidraad bij het 
zoeken naar informatie over uw 
gemeente en u vindt er interessante 
artikelen en informatie over de meest 
uiteenlopende organisaties, vereni-
gingen en bedrijven. Tevens kunt u 
gebruikmaken van de digitale gids, 

de SmartMap via http://uithoorn.
smartmap.nl. Mocht u na 12 januari 
2024 nog geen magazine hebben 
ontvangen dan kunt u deze afhalen 
op het gemeentehuis. Ook kunt u op 
onze SmartMap een bladerbare 
versie (E-book) inzien.

Digitale gids
De digitale gids is goed toegankelijk 
voor iedereen, inclusief ouderen en 

Nieuwe gemeentemagazine 
Uithoorn 2024

mensen met een functiebeperking. 
Ook is het mogelijk om de gids in 
groot-letter of als spraak cd op te 
vragen.

Gedrukt
Het gemeentemagazine is gedrukt 
op gecerti� ceerd papier en mede tot 
stand gekomen dankzij de medewer-
king van adverteerders, verenigingen 
en instellingen. Wijzigingen kunt u 
doorgeven aan Akse Media via 
redactie@aksemedia.nl (onder 
vermelding van gemeentemagazine 
Uithoorn).

Uithoorn - De in Rijssenhout 
geboren Nils Eekho�  is één van de 
beloftevolle wielrenners uit de regio. 
Nils rijdt nu al een aantal jaren voor 
de DSM World tourploeg. Dit jaar 
ging hij voor het derde achtereen-
volgende jaar mee naar de Tour de 
France. Hij kwam daar onder andere 
in beeld bij een tussensprint waarin 
hij Wout van Aert wist te kloppen,
die daar niet blij mee was. Hij reed dit 
jaar ook mee in de tours van Milaan-
San Remo, Gent-Wevelgem, Ronde 
van Vlaanderen en Parijs-Roubaix.
Reden voor Rick FM om hem uit te 
nodigen voor een gesprek met Peter 
Zijerveld, de wielerdeskundige van 
Rick FM. Peter is zelf oud-profwiel-
renner en tot voor een paar jaar
de talentcoach van de KNWU (de 
Koninklijke Nederlandsche Wielren 

Unie). Hij heeft in die tijd ook met 
Nils gewerkt. Peter en Nils hebben 
het over zijn ontwikkeling van jeugd-
renner tot nu, renner in de topcom-
petitie. Het gesprek met Nils is de 
vierde in een reeks die Rick FM deze 
maand uitzendt over beloftevolle 
sporters in de regio. Enzo Leijnse 
(wielrenner bij DSM), Mike Groen 
(honkbal international) en Owen 
Gelijn (wielrenner bij Jumbo-Visma) 
gingen hem voor. Hun interviews zijn 
terug te luisteren via de website van 
Rick FM https://www.rickfm.nl/sport/
content/page?4174.
Het interview met Nils Eekho�  wordt 
op zondag 31 december tussen 12.00 
en 13.00 uur uitgezonden op Rick FM 
in het programma ‘Sport & Co’ en 
tussen 19.00 en 20.00 uur op Radio 
Aalsmeer.

Nils Eekhoff te gast bij Rick FM

Foto:  Team DSM-Firmenich.
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De Ronde Venen - De laatste twee 
schoolweken van het jaar zijn weer 
omgevlogen op Jenaplan Basis-
school Vlinderbos. De school is 
prachtig, sfeervol versierd door de 
ouders. Elke ochtend verwelkomen 
honderden lichtjes de kinderen, 
ouders en de stamgroepleiders,
dat is een �jn begin van de dag in 
deze donkere dagen.

Thema
Het thema dit jaar was “Winter-
WONDERland; helpende handjes, 
omdat iedereen meetelt!”, waarbij 
het vooral ging om het woord 
WONDER. In het Vlindertheater
werd door juf Anja een winterverhaal 
voorgelezen, een verhaal over een 
vogeltje dat met doorzettings-
vermogen en vriendelijkheid van 
anderen in de kou overwintert. 
“Kunnen wij met vriendelijkheid en 
een beetje doorzettingsvermogen 
een klein wonder verrichten voor 
iemand anders?” was de oproep die 
aan alle kinderen meegegeven werd. 
In dit thema zitten heel mooi de 
Jenaplanessenties Ondernemen (ik 
kan contacten leggen, ik kan mijn 

talent inzetten, ik kan initiatieven 
nemen) en Samenwerken (ik kan 
anderen helpen en ik kan hulp 
ontvangen). Ook werken we met 
elkaar aan Burgerschap (we zetten 
ons in voor een ander, we zamelen 
goederen in voor Helponshelpen 
0297). Zo heeft de Jungle kerst-
kaarten gemaakt voor Johannes 
Hospitium De Ronde Venen en een 
kerststukje naar de Jumbo gebracht. 
De Spooky’s hebben contact gelegd 
met Zorgcentrum Maria-Oord, met 
de vraag of ze iets kunnen betekenen 
voor de ouderen daar en Duckcity 
heeft de opa’s en oma’s uitgenodigd 
om te komen lunchen in de groep.
In de school zijn twee prachtig 
versierde ‘wonderwanden’ gemaakt. 
Elk kind heeft daarvoor een papieren 
wantje mogen ophangen, met 
daarop een talent van zichzelf en 
eventueel een hulpvraag/wens. Het 
talent van de een kan iets betekenen 
voor de wens van een ander.

Aktie
Dit jaar zijn zij ook met elkaar in actie 
gegaan voor het goede doel ‘Help 
ons helpen 0297’, een stichting voor 

WinterWONDERland Vlinderbos

gezinnen die net buiten de grens
van de voedselbank vallen. Deze 
stichting is in eerste instantie een 
voedselbank, maar daarnaast is er 
ook kleding en speelgoed nodig.
Om het thema ‘WinterWONDERland, 
helpende handjes’ letterlijk uit te 
voeren zijn ouders met hun kinderen 
de kasten ingedoken voor mooie, 
bruikbare artikelen en voeding.
Deze actie is zeer geslaagd, waarbij 
we hopen dat we een klein wonder 
hebben kunnen verrichten voor heel 
veel lokale gezinnen in deze 
wintertijd.
De laatste schoolweek is er iedere 
ochtend in het Vlindertheater door 
de kinderen opgetreden en gedanst 
op ‘Last christmas’, ‘Jinglebell rock’ en 
ook was er indrukwekkend pianospel 
en er werd live gezongen en gerapt. 
Op donderdagochtend stond het 
Vlinderboskoor, bestaande uit enkele 
ouders op het podium en ademloos 
werd er geluisterd naar de prachtige 
klanken van o.a. ‘Stille nacht’.
Ze sluiten deze feestelijke weken af 
met een winterfeest op donderdag-
avond, en de kinderen van groep
5 tot met 8 gaan nog schaatsen op
de schaatsbaan in Mijdrecht. Alle 
kinderen krijgen tenslotte nog een 
heerlijke oliebol, waarna de kerst-
vakantie kan beginnen.

De Ronde Venen - Gemeente
De Ronde Venen geeft een nieuw 
cadeau aan ouders van wie hun baby 
geboren is in De Ronde Venen. De 
ouders ontvangen een map waarin 
ze alle belangrijke documenten voor 
hun kind in kunnen bewaren. Ook 
krijgen ze een paar echte De Ronde 
Venen-sokjes voor hun pasgeboren 
baby.
De map bevat onder andere een 
kopie van het geboortebewijs, een 
uittreksel uit de basisregistratie 
personen (BRP) met het unieke 
Burgerservicenummer en een folder 
van het Ministerie van Volksgezond-
heid. De ouders kunnen de map ook 
gebruiken om andere documenten 
voor het kind in te bewaren, zoals 
(zwem)diploma’s of rapporten.

Hoe ontvangen de ouders
het cadeau? 
De ouders ontvangen het cadeau als 
ze hun kind aangeven bij de burger-
lijke stand. Dit doen veel ouders 
tegenwoordig via de website van de 
gemeente. Ouders krijgen na de 
aangifte de map en de sokjes per 
post opgestuurd. De sokjes zijn 
gemaakt van organisch katoen en 
hebben de kleuren en het logo van 
de gemeente.

Waarom geeft de gemeente dit 
cadeau? 
De gemeente wil met dit cadeau 
laten zien dat ze blij is met elke 
nieuwe inwoner. Wethouder Maarten 
van der Greft (Dienstverlening), zegt 
hierover: “We vinden het belangrijk 
dat elk kind zich welkom en thuis 
voelt in onze gemeente. Met dit 
cadeau willen we de ouders een 
handje helpen bij het regelen van
de praktische zaken voor hun kind. 
Dit cadeau past bij ons coalitie-
akkoord ‘In het hart’, waarin we aan-
dacht hebben voor de verbinding 
met onze inwoners.”

Pasgeboren Rondeveense baby’s 
ontvangen welkomstcadeau

Wethouder Maarten van der Greft 
overhandigt een van de eerste
setjes met sokjes. 

De Ronde Venen - Goed nieuws voor 
toekomstige bruidsparen die willen 
trouwen in gemeente De Ronde 
Venen: vanaf het nieuwe jaar is het 
mogelijk om ook op zondag in het 
huwelijksbootje te stappen. Het 
college heeft besloten deze extra 
mogelijkheid aan te bieden, omdat 
zij steeds vaker de vraag kregen van 
bruidsparen of dit mogelijk was.
Wethouder Maarten van der Greft 
(Dienstverlening): “In De Ronde 
Venen laten we liefde bloeien, vanaf 
1 januari 2024 wordt dat nog mooier 
met de mogelijkheid om ook op 
zondag te trouwen. Hiermee geven 
we niet alleen gehoor aan de wensen 
van onze inwoners, maar ook aan ons 
coalitieakkoord ‘In het hart’. We zijn 
dan ook blij dat bruidsparen vanaf
1 januari 2024 ook op zondag het 
jawoord aan elkaar kunnen geven op 
een andere locatie dan het gemeen-
tehuis. Dit biedt niet alleen onze 
inwoners meer �exibiliteit om hun 
trouwdag helemaal naar wens vorm 
te geven, maar trekt ook meer bruids-
paren van buiten de gemeente naar 
onze prachtige gemeente om hier te 
trouwen. Daarnaast geeft het ook 
onze ondernemers meer kansen en 
stimuleert het de lokale economie.”

Uitzondering op het
Burgerlijk Wetboek
Volgens het Burgerlijk Wetboek is
het normaal gesproken niet mogelijk 
te trouwen op zon- en feestdagen, 
behalve als de gemeente een uit-
zondering geeft. Gemeente De 
Ronde Venen doet dit nu speci�ek 
voor zondagen, omdat zij steeds 
vaker de vraag kregen of mensen
op deze dag kunnen trouwen.

Ruimere keuze voor 
huwelijksdatum
Met de uitbreiding naar de mogelijk-
heid om ook op zondagen te 

trouwen biedt gemeente De Ronde 
Venen aanstaande bruidsparen een 
ruimere keuze voor hun huwelijks-
datum. Dit stelt bruidsparen in staat 
om hun bruiloft te plannen op een 
datum die voor hen speciaal is. Maar 
ook op een datum met symbolische 
reeks of herhalende getallen. Zoals 
24 maart 2024 of 24 november 2024. 

Meer Informatie
Voor meer informatie over trouwen 
op zondag, mogelijke trouwlocaties 
en de kosten, kunnen geïnteres-
seerden terecht op de website
www.derondevenen.nl/trouwen. Op 
deze website staan alle benodigde 
details over trouwen in De Ronde 
Venen en kunnen bruidsparen ook 
eenvoudig hun huwelijksdag 
plannen.

Gemeente De Ronde Venen zegt 
‘ja’ tegen trouwen op zondag

Vanaf 1 januari 2024 is het ook 
mogelijk om op zondag te trouwen
in De Ronde Venen.
Foto:  Amour Fotogra�e.

Mijdrecht - Vanaf woensdag
27 december is het Servicepunt
Mijdrecht van Tympaan De Baat te 
bezoeken in Open Huis De Rank aan 
de Pr. Bernhardlaan 2 in Mijdrecht. 
Deze nieuwe locatie ligt ongeveer 
100 meter van de huidige locatie
in het gezondheidscentrum aan de 
Hoofdweg. Van woensdag 20 tot en 
met vrijdag 22 december is het 
Servicepunt in Mijdrecht gesloten 
vanwege de verhuizing. Telefonisch 
blijft het Servicepunt die dagen 
gewoon bereikbaar via 0297-587 600. 

Meer informatie over openingstijden 
en vestigingen is te vinden op
www.servicepuntderondevenen.nl.

Hulpvraag
Bij de Servicepunten kunnen inwo-
ners terecht met vragen over zorg, 
welzijn, werk en inkomen. Indien 
nodig, worden inwoners doorver-
wezen naar andere organisaties of
de gemeente. Inwoners die een hulp-
vraag hebben, kunnen bellen voor 
een afspraak. Inwoners die nieuws-
gierig zijn naar de nieuwe locatie in 

Het Servicepunt in Mijdrecht 
verhuist naar De Rank

De Rank zijn van harte welkom om in 
het nieuwe jaar een kijkje te komen 
nemen.
In De Rank zijn meerdere maatschap-
pelijke partners gevestigd zoals 
Vluchtelingenwerk en Kwintes. Ook 
zijn er activiteiten van de collega’s 
van Tympaan De Baat waar het 
Servicepunt onderdeel van is.
Coördinator Tanja Quist is erg 
enthousiast over de nieuwe plek
in Open Huis De Rank. “De visie van 
Open Huis De Rank is om een laag-
drempelige ontmoetingsplek te zijn, 
maar ook een plek waar inwoners 
kunnen binnenlopen met hun 
vragen. Een visie die aansluit bij
het Servicepunt,” aldus Tanja.

Mijdrecht - De première van de 
Joki’s in ‘t oude Parochiehuis in
Mijdrecht van afgelopen dinsdag
19 december was een groot succes!
Zij begonnen met een eigen 
geschreven lied, hierna volgde 
mooie Amsterdamse liedjes, die uit 
volle borst werden meegezongen 
door de 50 aanwezigen ouderen.
Verder was er een bingo, tombola en 
gingen de voetjes van de vloer met 
de polonaise en werden er dansjes 
gemaakt. Dit alles onder het genot 
van een drankje en een hapje.
Al met al een zeer geslaagde middag 
en voor herhaling vatbaar.

Première Joki’s
groot succes
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Maarten Divendal
Burgemeester 

De Ronde Venen

Eén van de leuke tradities in de gemeente 
is dat ik de lezers van De Nieuwe Meerbode 
het allerbeste voor het nieuwe jaar mag 
toewensen. Als we kijken naar wat er in de 
wereld gebeurt, leven we in roerige tijden. 
Sommigen onder u zullen dat zelf in hun 
directe omgeving ook zo ervaren. Soms 
omdat er ingrijpende dingen gebeuren waar 
u geen invloed op kunt uitoefenen. Soms 
omdat het zo druk is, dat het erop lijkt dat we 
allemaal op de één of andere manier continue 
ons best moeten doen om ‘alle ballen in de 
lucht te houden’. Dat geldt niet voor iedereen, 
omdat er ongetwijfeld ook mensen zijn die 
wellicht juist graag in hun leven wat meer 
gezellige reuring zouden willen hebben. 
De beste wensen voor het nieuwe jaar 
kunnen over van alles gaan, bijvoorbeeld over 
gezondheid, geluk, vrolijkheid en het hebben 
van liefdevolle mensen om je heen. Het 
mooie van onze gemeente is, zo vind ik, dat er 

heel veel mensen en organisaties zijn
die zich enorm inzetten voor anderen.
Het vervullen van die allerbeste wensen gaat 
namelijk niet vanzelf. Daar moet je zelf, samen 
met anderen, aan werken. 
Met mijn allerbeste wensen richt ik me dit 
jaar een beetje extra tot alle mensen die hier 
vanuit hun beroep of als vrijwilliger mee bezig 
zijn. En natuurlijk ook als u dat niet via uw 
beroep of een organisatie doet, maar gewoon 
in uw straat of buurt, bij familie, kennissen of 
vreemden.

Aandacht geven aan mensen en hulp bieden 
als dat nodig is. Als gemeentebestuur 
realiseren we ons maar al te goed, dat wij 
onze uiterste best moeten doen voor een 
veilige en plezierige omgeving. Met uw 
betrokkenheid en inzet, werken we samen 
aan het vervullen van al het goeds dat we 
elkaar in deze periode toewensen.

De goede dingen doen, dat is waar we 
dagdagelijks mee aan de slag zijn. Zorgen 
dat het voorzieningenniveau in onze mooie 
gemeente op een hoger niveau komt.
Dit jaar heeft in het teken gestaan van 
het vaststellen van het centrum- en 
mobiliteitsplan Vinkeveen. Dit heugelijke
feit vierden we op 16 december bij de
Adelaar waar het Oranjecomité, de 
Ondernemersvereniging Vinkeveen en 
de ontwikkelaar AHV een Kerstmarkt 
organiseerden.

Wat doen we nog meer? Zorgdragen dat
het onderhoud van wegen en bruggen op 
een beter niveau komt, met grote projecten 
als de Bovendijk in Wilnis of de tweede 
bedijking in Mijdrecht. Dan het mobiliteits-
en verkeersveiligheidsplan en volgend jaar 
het opstellen van de uitvoeringsplannen,
dat willen wij graag samen met u doen.

Het nieuwe inkoop- en aanbestedingsbeleid 
waarbij we juist met de lokale uitvoerende 
partijen willen samenwerken. De ontwikke-
ling van het nieuwe bedrijventerrein, maar 
ook het belangrijkste voor de aankomende 
jaren, een � nancieel gezonde gemeente,
met inwoners die zich gelukkig voelen om
in De Ronde Venen te wonen. 

Dit jaar hebben we natuurlijk onze 
ondernemers op ‘De Dag van de
Ondernemer’ weer in het zonnetje gezet. 
Onze ondernemers zijn heel belangrijk 
voor ons. Zij zijn verantwoordelijk voor de 
prachtige bedrijven die wij in onze gemeente 
hebben, zij creëren werkgelegenheid, 
sponsoren onze verenigingen en andere 
plaatselijke activiteiten. Op deze dag hebben 
we 250 ondernemers mogen ontvangen
en getrakteerd op een prachtige avond. 
Natuurlijk hebben ook wij op allerlei fronten 

te maken met uitdagingen. Ik ben er diep 
van overtuigd dat wij alleen door samen te 
werken, onze uitdagingen op kunnen lossen, 
elkaar opzoeken, korte lijnen en het goede 
gesprek met elkaar voeren. 

Ik wens u een goed, gezond en heel gelukkig 
2024 toe en laten we een beetje lief zijn voor 
elkaar. 

In deze feestelijke periode wil ik, als lid van 
het college van Burgemeester en Wethouders, 
mijn oprechte kerstgroet met u delen. Het 
afgelopen jaar was een tijd van samenwerken, 
vernieuwen en vooral vooruitkijken naar een 
toekomst waarin onze gemeente � oreert. 
Ons enthousiasme over wat we gezamenlijk 
hebben bereikt, is groot.

Een bijzonder hoogtepunt in 2023 is de start 
van het omgevingsvisieproces, waarbij we 
actief de inwoners betrekken. Uw ideeën en 
inbreng zijn cruciaal voor het vormgeven 
van een leefomgeving die aan de wensen 
en behoeften van ons allen voldoet. Samen 
bouwen we aan een toekomst waarin 
iedereen zich gehoord voelt en trots is
op onze prachtige gemeente.
Daarnaast kijken we vol verwachting uit naar 
de vele bouwprojecten die op stapel staan. 
Maricken II, Oosterland, Argon, De Meijert 

en verschillende projecten in Vinkeveen, 
Wilnis, Amstelhoek en Abcoude. In totaal 
gaat het tot 2030 om de bouw van zo’n 3300 
woningen. Het zijn stuk voor stuk projecten 
die niet alleen de skyline van onze gemeente 
verfraaien, maar ook de leefbaarheid 
en voorzieningen versterken. Het zijn 
bouwstenen voor een bloeiende toekomst, 
waarin we met trots kunnen zeggen dat we 
wonen en werken in een gemeente die blijft 
groeien en ontwikkelen.

Laten we deze kerstperiode gebruiken om 
te re� ecteren op het afgelopen jaar, onze 
successen te vieren en met frisse energie 
vooruit te kijken naar wat nog komen gaat. 
Ik dank u voor uw betrokkenheid en wens 
u allen een warme, liefdevolle kerst en een 
voorspoedig nieuwjaar.

Als wethouder mag ik dagelijks inwoners, 
ondernemers, vrijwilligers en organisaties 
ontmoeten die hart hebben voor De Ronde 
Venen. Als ik terugkijk op 2023, hebben we 
samen veel voor elkaar gekregen.
Er zijn drie dingen waar ik extra blij mee 
ben. Onze inwoners krijgen, liefst dichtbij 
huis, de zorg die ze nodig hebben. Een 
nieuw subsidiebeleid gaat daarbij helpen. 
Het referendum over de toekomst van het 
gemeentehuis was een groot succes. Onze 
inwoners gingen massaal naar de stembus 
en de meerderheid sprak zich uit voor 
nieuwbouw. Jij mag het zeggen in de praktijk! 
Tot slot voerden we een eerlijk en eenvoudig 
afvalbeleid in. Bijna 5000 huishoudens zijn 
van een grote naar een kleine restafval-
container gewisseld en betalen vanaf 2024
€ 100,– minder afvalsto� enhe�  ng. 
In 2024 werken we samen verder aan 
onderwerpen die inwoners aan het hart gaan. 

Er zal vast wel eens iets fout gaan. Vertel 
dan wat er volgens u beter kan. Alleen dan 
kunnen we het anders doen en blijft onze 
gemeente een gemeente waar we trots op 
kunnen zijn!

In oktober is onze zoon Fabe geboren. Dit 
heeft onze wereld in positieve zin op zijn 
kop gezet. Opeens is alles anders, maar toch 
precies zoals het hoort! Tijdens de feestdagen 
gaan wij met ons gezin, familie en vrienden 
genieten van een paar dagen vrij. Tussen Kerst 
en Oud en Nieuw staat bij ons thuis non-stop 
de Top2000 aan. Als het lukt brengen we dit 
jaar voor het eerst met zijn drieën een bezoek 
aan het Top2000 café in Hilversum. 

Op dit moment is er een hoop ellende in 
de wereld. Het lijkt wel alsof vrede sluiten 
moeilijker is dan oorlog voeren. Vrede op 
aarde begint heel dichtbij, thuis, in de straat, 

op school, bij de sportclub. Iedereen kan 
op zijn of haar eigen manier bijdragen door 
verbindingen te zoeken. Ik wens alle inwoners 
van onze gemeente dan ook het allerbeste 
voor het nieuwe jaar. Geluk in grote en in 
kleine dingen, maar bovenal: gelukkig met 
elkaar!

Anja Vijselaar
Wethouder Financiën, Economie en mobiliteit

De Ronde Venen

Huib Zevenhuizen
Wethouder Ruimtelijke Ordening en 

Volkshuisvesting De Ronde Venen

Maarten van der Greft
Wethouder Sociaal Domein, 

Inwonerparticipatie en Openbare ruimte, 
1e loco burgemeester De Ronde Venen
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Cees van Uden
Wethouder Duurzaamheid, Vastgoed, Milieu, 

WMO en Participatiewet De Ronde Venen

2023 was een druk jaar vol persoonlijke en 
politieke ontwikkelingen. Politiek gezien was 
het een jaar van succes, waarin we ambitieuze 
doelstellingen hebben verwezenlijkt die 
positief zijn voor De Ronde Venen.
Het politieke hoogtepunt van het jaar was 
voor mij het aannemen van het Integraal 
Huisvestingsplan (IHP) voor scholen. Het
IHP geeft een overzicht van de investeringen 
die de komende jaren nodig zijn in school-
gebouwen en gymzalen om kinderen in
De Ronde Venen goed onderwijs te kunnen 
bieden. De aanvang van de bouw voor een 
nieuwe school in onze wijk Ho� and markeert 
niet alleen vooruitgang, maar dient ook als 
tastbaar bewijs van onze inzet voor concrete 
verbeteringen in het onderwijs. Onze jonge 
inwoners verdienen goede schoolgebouwen.
De samenwerking binnen het bestuur van 
de gemeente, de gemeenteraad en het 
college gaat, zeker als wij kijken naar een 

periode waar de verschillen groter lijken 
dan ooit, erg goed. Praktisch pakken we 
samen de problemen aan voor gemeente 
De Ronde Venen. Het bouwen van scholen, 
onderhouden van sporthallen, bouwen van 
huizen. Alles gaat, soms met pittig debat 
vooruit, daar wil ik iedereen voor bedanken. 

Terwijl we dit jaar met dankbaarheid afsluiten, 
omarmen we de aanstaande feestdagen 
als een gelegenheid om te koesteren 
en te vieren. Het gaat niet alleen om de 
geschenken onder de boom, maar vooral 
om de genegenheid, lachende gezichten 
en gedeelde vreugde die deze periode zo 
bijzonder maken.
Naarmate we de overgang naar 2024 
naderen, wil ik mijn oprechte waardering 
uitspreken voor iedereen waarmee ik het 
voorbije jaar in gesprek mocht gaan. In een 
tijd waarin politieke tegenstellingen lijken te 

groeien, streven we in De Ronde Venen naar 
samenwerking om gezamenlijke problemen 
op te lossen. Laten we waardering tonen, zelfs 
wanneer meningen uiteenlopen.

Ik sluit af met mijn oprechte wens voor een 
gezond, positief en voorspoedig 2024 voor 
ons allen.

Alle spanningen in de wereld, maar ook in 
ons land, sterken mij om mezelf vol passie 
in te blijven zetten als fractievoorzitter 
van de lokale VVD. Juist om het gesprek 
te blijven aangaan, te zorgen dat mensen 
gehoord worden, te verdiepen in anderen 
en hun drijfveren, en op basis daarvan alles 
afwegende juiste keuzes te maken.
Afgelopen jaar zijn er veel mooie en 
belangrijke besluiten genomen, zowel 
voor nu als voor de toekomst. Er kunnen 
weer volop nieuwe woningen gebouwd 
worden, wegen worden veiliger en goed 
onderhouden, voorzieningen voor sport 
en onderwijs blijven bestaan, er is meer 
aandacht voor veiligheid en de inzet van 
BOA’s, en zorg en ondersteuning voor mensen 
die dat nodig hebben krijgt meer aandacht; 
het groenonderhoud wordt beter en het 
centrumplan Vinkeveen kan nu worden 
uitgevoerd.

Allemaal voorbeelden waar niet alleen door 
de coalitiepartners en wethouders, maar juist 
in samenwerking met de hele raad mooie 
resultaten geboekt zijn. Echt belangrijk 
in onze gemeente zijn alle vrijwilligers 
in de vele verenigingen en stichtingen, 
brandweervrijwilligers, mantelzorgers, 
burgerhulpverleners enzovoort. Net als 
de steun van de ondernemers bij allerlei 
activiteiten. Ik ben er trots op dat dit gelukkig 
nog veelvuldig voorkomt in onze gemeente. 
Heel hartelijke dank aan iedereen die zich 
hiervoor inzet! 

Voor 2024 staan er ook belangrijke 
onderwerpen op de planning. Ik denk 
alleen al aan het bestemmingsplan 
Vinkeveense Plassen, de uitbreiding van het 
bedrijventerrein in Mijdrecht, de verdere 
voorbereidingen op de strekking van de 
bocht en natuurlijk alle ontwikkelingen in de 

dorpen zelf. Wilt u meer weten of misschien 
zelf wel actief bijdragen aan de politiek, laat 
het vooral weten. Ik maak graag een afspraak.

Ik wens u en degene die u liefheeft een mooi, 
gezellig en gezond 2024 toe! Laten we vooral 
met elkaar blijven praten, minder op elkaar 
letten en meer op elkaar passen. 

De feestmaand december liep voor zowel 
Sinterklaas als de Kerstman niet heel erg 
voorspoedig. 
Bij aankomst in Nederland kreeg Sinterklaas 
te maken met pijn in zijn knie. Hij kon 
nauwelijks nog op zijn paard komen.
Piet maakte voor hem een afspraak op de 
polikliniek orthopedie van een ziekenhuis. 
Tijdens zijn afspraak vertelde hij over zijn 
pijnklachten. Ach, zei de arts, dat zal wel 
komen door het slechte, natte weer in 
Nederland. Nou, zei Sinterklaas, dat klopt 
wel dat ik er hier meer last van heb, maar ik 
zou toch wel willen dat u even een foto laat 
maken. Dat gebeurde en uit de foto bleek, dat 
Sint een ‘versleten’ knie had. Ja, zei de arts dat 
is wel logisch op uw leeftijd! Hoe oud bent u 
eigenlijk. Nou, zei Sint, wat heeft mijn leeftijd 
hier nu mee te maken. Ik rijd nog paard, loop 
over de daken en mijn hersens werken nog 
prima.

Nou, zei de arts, na een bepaalde leeftijd 
gaan we niet meer opereren. Dat geeft te veel 
risico. Dat is lekker zegt de Sint. Dan moet 
ik dus de rest van mijn lange leven met pijn 
blijven lopen. Ja, zegt die arts. Heel vervelend. 
Nou, zegt Sinterklaas, dan laat ik me wel in 
Spanje opereren. Daar is het geen probleem. 
Maar... cadeautjes kunt u dit jaar wel op uw 
buik schrijven!
Ook de Kerstman had medische problemen. 
Het plassen ging hem steeds minder goed
af. Hij moest telkens zijn slee laten stoppen 
om weer ergens een klein plasje te kunnen 
doen. Hij maakte een afspraak met een 
uroloog. Deze deed een onderzoek en 
concludeerde: Uw prostaat is te groot, 
waardoor u slecht kunt plassen. Daar kunnen 
we wel iets aan doen, maar daar is een lange 
wachtlijst voor. Oh, zei de Kerstman, hoe 
lang duurt dit dan? Nou, u moet minstens 
rekenen op een half jaar. De Kerstman keek 

bedenkelijk, en zei: maar dan ben ik al lang 
weer terug in Rovaniemi. Dan laat ik die 
behandeling daar wel doen. Zo maakten 
zowel de Sint als de Kerstman kennis met de 
Nederlandse medische zorgproblemen. De 
lange wachttijden en leeftijdslimieten voor 
ouderen!

We hopen dat u een � jne Sinterklaasavond 
heeft gehad en gezellige Kerstdagen. Hopelijk 
waren de cadeautjes op tijd!

De Seniorenpartij wenst u een heel gelukkig, 
maar vooral heel gezond 2024 en moge er 
eindelijk vrede op aarde komen.

Het jaar 2023 is voor mijn gevoel voorbij 
gevlogen. Een jaar met vele gebeurtenissen 
in de wereld, Nederland en in onze gemeente. 
En het wordt steeds belangrijker te bepalen 
wie je wil zijn en hoe je wil samenleven op 
kleine en grotere schaal. De roep om en 
behoefte aan de menselijke maat en oog 
voor elkaar, samenleven op een respectvolle 
manier met elkaar, lijkt groter te worden. 
In een wereld met vele onzekerheden, 
welke eerst zeker waren, worden we weer 
teruggebracht naar waar het echt om gaat: 
een beetje meer liefde voor elkaar, een 
glimlach, iemand helpen die het nodig heeft 
en er gewoon zijn voor elkaar. Daarbij is 
verandering de constante in het leven, nu 
nog meer dan eerst: verandering in je straat, 
in je wijk, bij de sportclub, verandering van 
werk, van school, etc. De waarde van op een 
respectvolle manier in verbinding zijn met 
elkaar verandert echter nooit. 

En RVB wil in verbinding zijn met inwoners, 
ondernemers en maatschappelijke 
organisaties om resultaten te bereiken,
waar de inwoners voor nu en in de toekomst 
bij gebaat zijn. Bij het ene thema is dat 
gemakkelijker dan bij het andere. Want ook 
onze inwoners hebben soms tegengestelde 
belangen. RVB is een lokale partij die opkomt 
voor de belangen van de eigen inwoners. 
Wij kiezen vanuit gezond verstand en stellen 
daarbij één kernvraag aan onszelf: wat is 
het beste voor onze inwoners. Dit doen we 
door individuele belangen af te wegen tegen 
grotere belangen. 
RVB doet dit met verve en plezier om deze 
prachtige gemeente, waar veranderingen 
ook nodig zijn, veilig, leefbaar, toegankelijk, 
sportief en mobiel te houden: een gemeente 
waar iedereen trots op is en met plezier 
woont en werkt. Dat zullen we blijven doen
in 2024 en vele jaren die volgen. 

Ik wens alle inwoners ontspannen en 
gezellige feestdagen, quality time met 
vrienden en familie en een nieuw jaar
waarin veel gelachen en plezier gemaakt
mag worden, want dan gaat alles beter.

Bart Richter 
VVD

De Ronde Venen

Erik de Haan
RVB

De Ronde Venen

Marja Becker, 
Jan Geijtenbeek en 
Lotte van der Stap

Seniorenpartij De Ronde Venen
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Dit jaar organiseert de gemeente 
weer de traditionele Nieuwjaars-
receptie, dit keer in De Willisstee in 
Wilnis. Inwoners, ondernemers en 
verenigingen zijn van harte uitge-
nodigd om elkaar een voorspoedig 
en gezond 2023 te wensen.
In de gemeente De Ronde Venen 
worden de sportverkiezingen 2022 
georganiseerd. De genomineerden 

voor de prijzen van sportvrouw, 
sportman, sporttalent, sportvrijwil-
liger en sportploeg zijn bekend.
De ijsbaan op het Raadhuisplein in 
Mijdrecht is voor jong en oud een 
groot succes geworden. Meer dan 
7.500 bezoekers hebben er gebruik 
van gemaakt om een rondje te 
schaatsen.
De Patatboot van Vinkevener Paul 

Bouwens heeft vier horecaprijzen 
in de wacht gesleept voor zijn 
varende snackboot ‘s zomers op
de Vinkeveense Plassen.
In De Ronde Venen zijn twee post-
codes bij de Postcodeloterij in de 
prijzen gevallen, 3645JE in Vinke-
veen en 3642JX in Mijdrecht. Beide 
postcodes mogen elk 100.000 euro 
onder de gelukkige winnaars 
verdelen.
Na wekenlange afsluiting van de 
Constructieweg in Mijdrecht is het 
nieuwe vrijliggende �etspad 

erlangs feestelijk in gebruik 
genomen. Het is een nieuwe en 
veilige �etsverbinding tussen de 
Veenweg en Ho�and.
De gemeente heeft twee nieuwe 
kinderburgemeesters, te weten 
Vera Hageman uit Wilnis en Yara 
Veldhuisen. Zij volgen Lisa Rood 
en en Brian Brocx op. De gemeen-
teraad zal beide kinderen nog o�-

cieel benoemen en installeren.
De winnaars van de sportverkie-
zingen zijn bekendgemaakt. 
Sportman van het jaar 2022 is 
Jamie Koster; Esmee Neeleman is 
Sportvrouw; Xanne van Lijf is 
Sporttalent van het jaar 2022 en 
Gido Roelofs Sportvrijwilliger; Het 
team van Atlantis 1 is verkozen tot 
Sportploeg.

De gemeente gaat verkeerd 
gestalde �etsen (‘wees�etsen’)
en wrakken aanpakken en/of 
opruimen. Eigenaren worden wel 
eerst gewaarschuwd en krijgen 
daarna de kans hun �ets op een 
aangewezen locatie op te halen.
Vera Hageman en Yara Veldhuisen 
zijn tijdens de voltallige gemeente-
raad o�cieel voor een jaar 

benoemd als kinderburgemeester.
Wethouder Maarten van der Greft 
is tegen deelname van de 
gemeente aan de stichting Steen-
beek (duurzaam vergroenen van 
tuinen). Volgens de wethouder 
draagt deelname aan de stichting 
niet bij aan het extra vergroenen 
van tuinen.
Het Fort bij Uithoorn is niet meer 

beschikbaar voor het jaarlijkse 
Vogelvrij Festival. Het fort heft 
nieuwe beheerders en krijgt een 
andere bestemming. Er wordt 
gezocht naar een andere locatie 
om het festival te laten plaats-
vinden.
Vanwege landelijke regelgeving 
moeten hertenkampen worden 
‘opgedoekt’. Er mag niet meer 
worden gefokt met herten in 
hertenklampen en bij kinderboer-
derijen. De gemeente De Ronde 
Venen wil het hertenkampje aan 
de Anselmusstraat in Mijdrecht 

echter zo lang mogelijk open 
houden omdat het een unieke 
ontmoetingsplek is voor de 
inwoners.
Bij de nieuwbouwwijk Spoorpark 
zijn langs de Rondweg nieuwe 
bomen geplant. De vorige waren 
per abuis door de aannemer 
verwijderd vanwege de nieuw-
bouw. Daarnaast wordt t.z.t 

aanvullend groen geplant.
Burgemeester Maarten Divendal 
heeft te kennen gegeven graag 
nog langer burgemeester van
De Ronde Venen te willen blijven. 
Zijn huidige termijn loopt dit jaar 
november af.
De gemeente wil de komende tijd 
fors investeren in schoolgebouwen 
en gymzalen.

De door de gemeente georgani-
seerde inloopbijeenkomst over het 
nieuwe centrumplan Vinkeveen 
trok een grote opkomst van 
betrokken inwoners. Het project 
gaat in de nabije toekomst over de 
nieuwbouw van tussen de 250 en 
300 woningen en een nieuw 
verkeersplan.
Het VeenLanden College (VLC) 
zamelt bijna 9.000 euro in voor de 
slachto�ers van de aardbevings-

ramp in Turkije en Syrië.
De gemeentesecretaris van
De Ronde Venen, Ruud Kleijnen, 
neemt per 1 mei ontslag omdat hij 
om persoonlijke redenen bij een 
andere gemeente in de provincie 
Groningen aan de slag gaat.
In de media wordt veel aandacht 
besteed aan de verkiezingen voor 
de Provinciale Staten, voor de 
waterschappen deze maand en 
tevens voor de enquête betref- fende het gemeentehuis voor de 

keuze: renovatie of nieuwbouw.
De Provincie is er nog niet uit of
de Demmerikse brug in de N201 
vervangen moet worden door
een vaste of beweegbare brug.
De gemeente kiest logisch voor 
een beweegbare brug om ook de 
Zuidplas en de sluis met de rest 
van de Vinkeveense plassen 
toegankelijk te houden voor
werk- en pleziervaartuigen.
Tijdens de Provinciale verkiezingen 
kreeg de BBB ook in de gemeente 
De Ronde Venen het meeste
aantal stemmen.

Bij de voorlopige uitslag van het 
referendum over renovatie van
het bestaande gemeentehuis of 
nieuwbouw, heeft de meerderheid 
van de inwoners gekozen voor de 
bouw van een nieuw gemeente-
huis achter het Veenweidebad. 
Ook bij de verkiezing voor leden 
van het algemeen bestuur van
het waterschap AGV trok BBB de 
meeste stemmen.
De gemeente De Ronde Venen 

gaat voor grootschalige opwek-
king van elektrische energie
met op voorhand 95 hectare aan 
zonnevelden. Die moeten een 
plaats krijgen op nog aan te wijzen 
gebieden. Het plaatsen van wind-
turbines is niet gewenst.
De door de overheid aangekon-
digde ‘vierde aanvliegroute’ over 
het midden van het land zal veel 
hinder opleveren voor onder 
andere De Ronde Venen.
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De gemeenteraad heeft de motie 
‘Groene schoolpleinen voor de 
hele wijk’ aangenomen. Doel is te 
voorzien in meer toegankelijke en 
veilige speel- en ontmoetings-
plaatsen voor kinderen om buiten 
schooltijden te kunnen spelen.
De gemeenteraad heeft haar 

ongenoegen getoond over de 
wijze waarop het college is omge-
gaan met het optreden tegen ille-
gale bebouwing op de legakkers
in de Vinkeveense Plassen. Zonder 
overleg met de raad heeft het 
college van B&W de handhaving 
‘stilletjes’ gestopt.

Marco Vonk is de nieuwe gemeen-
tesecretaris/algemeen directeur 
van de gemeente De Ronde Venen. 
Hij volgt Ruud Kleijnen op die naar 
Groningen is vertrokken. Vonk (57) 
werkt sinds 2022 bij De Ronde 
Venen als directeur Organisatie.
De komende weken vinden er
veel wegwerkzaamheden plaats
in Mijdrecht aan rotondes en
kruisingen. Zo komt er een �ets-
rotonde op de kruising met de 
Ambachtsherensingel/Prinses 
Margrietlaan en krijgen diverse 

kruisingen een verkeersplateau. 
Waar nodig wordt het verkeer 
omgeleid.
Verscheidene Rondeveners 
hebben de afgelopen weken
een Koninklijke Onderscheiding 
gekregen voor hun bijzondere
vrijwilligerswerk en grote inbreng 

in de Rondeveense samenleving.
De bouw van het nieuwe gemeen-
tehuis achter het Veenweide 
zwembad/sportcentrum wordt 
geraamd op 24 miljoen euro.
Koningsdag is onder fraaie weers-
omstandigheden in De Ronde 
Venen uitbundig gevierd.

Staatsbosbeheer wordt de nieuwe 
beheerder van de Vinkeveense 
Plassen. Het heeft het beheer van 
de gebieden van het recreatie-
schap Stichtse Groenlanden
sinds januari 2023 overgenomen.
Vanaf 1 januari 2024 betaalt 
iedereen in De Ronde Venen afval-
sto�enhe�ng op basis van een 

kleine of grote restafvalcontainer. 
De gemeente is van mening dat
dit eerlijker en eenvoudiger is
voor haar inwoners.
Er is sinds 2021 nog steeds onenig-
heid over de aanzegging dat 
bewoners van de Wilgenlaan in 
Vinkeveen hun steigers en boten-
huizen achter hun woningen 

moeten verwijderen. De steigers 
liggen er overigens al langer dan 
40 jaar...
De gemeente sluit het �nancieel 
jaar af met een positief resultaat 
van 3,1 miljoen euro.
Het voormalige Spoorhuis Mij-
drecht aan de Rondweg wordt een 
brasserie met vijf luxe B&B kamers.
In Vinkeveen wordt de betonnen 
brug in de Demmerik, ter hoogte 

van nr. 94, per direct afgesloten 
voor al het gemotoriseerd verkeer. 
De brug verkeert in een zeer 
slechte en inmiddels onveilige 
toestand. Voetgangers en �etsers 
kunnen nog wel (veilig) van de 
brug gebruik maken. Overwogen 
wordt een tijdelijke noodbrug aan 
te leggen.

Na jaren van hard werken
met inbreng van verscheidene
belangengroepen ligt het nieuwe 
bestemmingsplan voor de Vinke-
veense Plassen eindelijk ter inzage.
Na 30 jaar stopt slager Norman van 
der Werf om gezondheidsredenen 
bij Bader in de Mijdrechtse 
Passage.

Het college stemt in met het 
Centrumplan Vinkeveen, waar
237 woningen zullen worden 
gebouwd. Tevens wordt een 30 km 
zone in het dorp ingevoerd. Het 
plan wordt deze maand nog voor-
gelegd aan de gemeenteraad.
De provincie Utrecht overweegt 
hoge windturbines aan de rand 
van De Ronde Venen te plaatsen, 

ook al heeft de gemeente hier 
duidelijk het ‘nee’ opgelegd.
De Ronde Venen heeft in 2022 
meer statushouders huisvesting 
aangeboden dan wettelijk 
verplicht is.
De nieuwe woonwijk Oosterland is 
qua realisatie weer een stap verder 
door het terinzageleggen van het 
van het ontwerpbestemmingsplan 

en het bijbehorende beeld-
kwaliteitsplan.
De gemeenteraad wil dat burge-
meester Maarten Divendal in 
november dit jaar wordt her-
benoemd voor een derde ambts-
termijn.
Door personeelsproblemen vaart 
de veerpont bij Nessersluis heel 
onregelmatig en valt soms 
compleet uit.
Jan Rouwenhorst (CDA) is van 

mening dat de wateroverlast op de 
Baambrugse Zuwe in Vinkeveen nu 
een keer opgelost moet worden.
Het Johannes Hospitium De Ronde 
Venen in Wilnis biedt al 25 jaar 
mensen in hun laatste levensfase 
alle rust en verzorging.
OBS Willespoort in Wilnis viert
met een feestweek haar 50 jarige 
bestaan.

Omgeving station Abcoude en
de Hollandse kade worden vanaf
1 september parkeerschijfzone 
met een maximale parkeerduur 
van twee uur.
De laatste krant van deze maand 
heeft weer een interessante Tour 
de France-bijlage waarbij belang-
stellenden mooie prijzen kunnen 
winnen.
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De Voedselbank is samen met
de gemeente een zoektocht 
begonnen naar een ander geschikt 
onderkomen. Het huidige gebouw 
– de voormalige basisschool De 
Trekvogel – waarvan nu gebruik 
wordt gemaakt, voldoet niet meer.
De eerste �etsrotonde in De Ronde 
Venen op de kruising Ambachts-
herensingel/Prinses Margrietlaan 
in Mijdrecht is feestelijk geopend. 

Volgens wethouder Anja Vijzelaar 
(Mobiliteit) symboliseert de 
nieuwe rotonde toewijding aan 
veilig �etsen en maakt de voor-
malige gevaarlijke kruising nu
veel vriendelijker voor �etsers.
De Abcouder Feestweek 2023
is overschaduwd door veel 
onvriendelijke en zelfs grimmige 
incidenten, baldadigheden en 
opstootjes, wat de gemeente 

noodzaakte tot het nemen van 
extra maatregelen. Opvallend
veel jongeren van buiten de 
gemeente waren naar de feest-
week gekomen. Het gebruik van
te veel alcohol is waarschijnlijk
de oorzaak. 
Ronde Venen Belang heeft een 
nieuwe fractievoorzitter: zittend 
raadslid Erik de Haan; hij neemt 
het stokje over van de huidige 
fractievoorzitter Gert Luijen, die 
stopt vanwege privé omstandig-
heden.
Tot ieders ontsteltenis is de nieuwe 
�etsrotonde in Mijdrecht toch
niet zo veilig als een ieder wel
had gedacht. Het lijkt eerder
een gevaarlijk kruispunt te zijn 

geworden waar veel mensen niets 
van begrijpen. Verkeerstechnisch is 
het een warboel. Er gelden twee 
verschillende voorrangsregels
en dat kan en mag niet. Precies 
hetzelfde is het bij de kruising 
Dokter v.d. Berglaan/Leicester.
De vraag rijst hoelang vrijwilligers 
nog oud papier en karton kunnen 
blijven inzamelen in De Ronde 
Venen. Veiligheidsrisico’s, aan-

sprakelijkheid en stijging van de 
verzekeringspremies, maar ook de 
beschikbaarheid van chau�eurs en 
inzamelvoertuigen staan onder 
druk.
De gemeenteraad gaat akkoord 
met het Centrum- en mobiliteits-
plan Vinkeveen.
De gemeente De Ronde Venen 
gaat voor de realisering van
meer openbare toiletten.

In het Speelwoud in Wilnis wordt 
weer het traditionele Wilnis 
Festival georganiseerd. Met
uitzondering van de Corona-
periode al sinds 1985!
In het Wickelhofpark in Mijdrecht 
wordt een wandelaarster (78) door 
�etsers van het voetpad gereden 
waardoor zij behoorlijk gewond 
raakt. Voetgangers lijken steeds 
minder veilig op het voetpad door 

�etsers en zelfs scooters, wat 
gevaarlijke situaties met zich 
meebrengt.
Voor de tiende keer is op het 
terrein aan de Ontspanningsweg 
in Mijdrecht de bouw van het 
‘Huttendorp De Ronde Venen’ 
georganiseerd. Kinderen mogen 
daarbij hun zelf ontworpen hut 
bouwen. Daarbij wordt gelet op 
ontwerp, bouwtechniek en duur- zaamheid. Uit alle bouwwerken 

wordt de meeste stabiele hut, de 
origineelste en de drie mooiste 
hutten gekozen waarvoor een prijs 
wordt uitgereikt.
Elke keer wordt de Baambrugse 
Zuwe afgesloten voor doorgaand 
verkeer door mankementen aan 
de waterleiding en storingen van 
het elektriciteitsnet. Bewoners zijn 
kwaad omdat de gemeente en/of 
de aannemers hen niet of onvol-
doende vooraf informeren.
In opdracht van de gemeente gaat 
een extern bureau een plan maken 
om het dorpscentrum van Wilnis 
aantrekkelijker te maken voor 

bewoners en toeristen.
Stichting Voedselbank De Ronde 
Venen en o.a. Inloophuis ’t Anker 
zullen op termijn naar een nieuw 
onderkomen moeten verhuizen. 
De gemeente heeft al langere tijd 
plannen om op de plaats van de 
voormalige school De Trekvogel 
woningen te laten bouwen.
Op 26 augustus was het 20 jaar 
geleden dat de dijk bij Wilnis 

verschoof/doorbrak. Samen met 
belangstellende inwoners werd
er door burgemeester Divendal
en vertegenwoordigers van het 
Waterschap middels een korte 
herdenking ter plaatse aandacht 
aan besteed. Zangeres Do bracht 
een passend gedicht ten gehore 
waarna in het NME Centrum kon 
worden nagepraat en foto’s 
bekeken.

Er is een burgerinitiatief gevormd 
om de reuzenberenklauw langs 
bermen en oevers te verwijderen. 
De (overigens mooie) plant hoort 
formeel niet thuis in Nederland,
is een echte woekeraar en een 
bedreiging voor omliggende 
natuurgebieden. Aanraking kan 
leiden tot pijnlijke brandblaren.

De gemeenraad wil Het Ontwerp- 
en Mobiliteits- en Verkeersveilig-
heidsplan 2023-2030, waaraan het 
college de afgelopen maanden 
heeft gewerkt, pas na het reces 
behandelen. Bij dit plan worden 
o.a. aan nieuwe mobiliteitsvormen 
voorrang gegeven.
Op verzoek van Ronde Venen 

Belang stelt de gemeenteraad de 
stemming over het Centrumplan 
en mobiliteitsplan Vinkeveen uit 
tot na het zomerreces.
Na een half jaar totale opknap-
beurt is de Bovendijk weer open 
voor het verkeer, maar de waar-
schuwingsborden voor de talloze 
verkeersdrempels ontbreken nog.

De aanleg is gestart van het ‘Maric-
kenpark’, het groene recreatie-
gebied tussen de woonwijken 
Maricken en Maricken 2. Het krijgt 
een unieke eilandenstructuur met 
elk eiland een andere invulling.
Het opknappen van het tweede 
deel van de niet onderheide
Baambrugse Zuwe in Vinkeveen 

kost vele miljoenen euro’s.
Wilnisse ondernemers willen het 
college vragen de ontwikkelingen 
voor een veilige, leefbare woon-, 
werk- en leefgemeenschap in het 
dorp, in zijn geheel aan te pakken 
en niet los van elkaar. Het levert 
meer resultaat op en is kosten-
besparend.
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De ontwikkeling van de nieuw-
bouw van 600-650 woningen in 
Maricken 2 is weer een stap dich-
terbij gekomen door de onder-
tekening van de voorwaarden 
tussen gemeente en de ontwikke-
laars van het gebied. 30 Procent is 
bestemd voor sociale huurwo-

ningen, 15 procent voor middel-
dure huurwoningen en 5 procent 
voor betaalbare koopwoningen.
De gemeenteraad gaat akkoord 
met de geldende parkeernorm 
voor auto’s die gelijk blijft bij 
komende nieuwbouwprojecten.
Er komt dus geen beperking in de 

parkeerplaatsen.
Alleen gechipte afvalcontainers 
worden in 2024 nog geleegd.
De totale gemeenteraad wil dat
de maandelijkse sirenes naast 
NL-Alert in de gemeente moeten 
blijven.
Omdat Sint Nicolaas en zijn Pieten 

toch nog in Mijdrecht zijn, vonden 
ze het een eer om even ‘mee te 
bouwen’ aan het nieuwe Kind-
centrum Avonturijn in Ho�and.
Bij deze uitgave van De Nieuwe 
Meerbode is een interessante 
bijlage op het gebied van Wonen 
op genomen.

De PC Julianaschool uit de dorps-
kerk in Wilnis verhuist t.z.t. naar de 
locatie bij de Willisstee. De school 
gaat op in nieuwbouw, samen met 
een dorpshuis, kinderopvang en 
ruimten voor andere maatschap-
pelijke organisaties. Uitgangs-
punten zijn al opgesteld. Op de 
vrijgekomen plaats van de huidige 

schoollocatie is woningbouw 
gepland.
Elf organisaties zijn een petitie 
gestart tegen het plan van de 
provincie Utrecht om toch wind-
turbines te plaatsen in De Ronde 
Venen waar de gemeenteraad
het ‘nee’ op heeft gelegd.
Er is inmiddels voldoende geld bij 

elkaar gesprokkeld om de Veen-
molen in Wilnis te repareren.
In het de�nitieve Mobiliteits- en 
Verkeersveiligheidsplan (MVP)
De Ronde Venen 2023-2030 staat 
duurzame mobiliteit centraal. Het 
gebruik van de (eigen) auto wordt 
daarbij overigens niet ontraden.
Vanaf 1 januari 2024 moet er
66 procent betaalbare woningen 
zijn bij alle nieuwe woningbouw-
plannen van de gemeente.
Volgens de Seniorenpartij is het 
met het onderhoud van het open-

baar groen in de gemeente slecht 
gesteld en een doorn in het oog 
van de inwoners.
De gemeente is samen met de 
stichting Combibaan op zoek naar 
een locatie voor de aanleg van
een ijs-, skeeler- en atletiekbaan
in De Ronde Venen.
De intocht van Sint Nicolaas en zijn 

gezelschap in De Ronde Venen 
ging dit keer gepaard met veel 
regen en harde wind. Toch werd
de Sint overal in een kletsnatte 
omgeving vrolijk onthaald.
Burgemeester Maarten Divendal
Is herbenoemd voor nog eens
zes jaar burgemeester van De 
Ronde Venen.

Fietsroute ‘De Ronde Hoep’ wordt 
tot en met 2026 afgesloten 
vanwege diverse werkzaamheden 
(w.o. verhogen) van de dijk door 
het hoogheemraadschap AGV.
Drie voetbalvelden (4, 5 en 6) van 
SV Argon worden bestemd voor 
woningbouw. SV Argon krijgt 

aansluitend nieuwe voetbalvelden 
tot haar beschikking. Als alles 
volgens plan verloopt worden
de nieuwe woningen in 2026 
opgeleverd.
Het gaat nu toch gebeuren: super-
markt Jumbo aan de Molmlaan in 
Wilnis krijgt een nieuwe en grotere 

winkel op het parkeerterrein van 
CSW. Die voetbalclub krijgt een 
nieuw clubgebouw en een nieuwe 
tribune. Op de plaats van de 
huidige Jumbo staat woningbouw 
gepland.
De Provincie wil ondanks het 
besluit van de gemeenteraad en 
het college, om geen windturbines 
in De Ronde Venen te plaatsen een 
procedure opstarten om dit toch 
te kunnen doen. Ex wethouder 
Anco Goldhoorn gaat het met
een gedegen betoog aanvechten.

Bewoners, de Fietsersbond,
Staatsbosbeheer, Milieuvereniging 
De Ronde Venen, het Wandelnet 
en Vereniging voor Wandelaars Te 
Voet zijn tegen een �etspad op het 
Moultonpad op de Oude Spoor-
baan. Toch heeft de gemeente 
plannen het toch door te zetten...

De start van de bouw van het 
nieuwe Kindcentrum Avonturijn
in het Mijdrechtse Ho�and-Noord 
is feestelijk gevierd. Volgens plan 
moet het nieuwe gebouw in 
januari 2025 gereed zijn om
twee scholen en de kinderopvang 
te huisvesten.





V O O R  H E T  N I E U W E  J A A R

Wim Stam
Christen Unie-SGP
De Ronde Venen

Vorig jaar verwees ik naar een boek van 
Gert Jan Segers over de kloven in onze 
samenleving. Ik heb toen gewezen op de 
sterk geïndividualiseerde samenleving en
de invloed van social media. Die trend is in 
2023 niet anders geworden. Sterker nog,
de polarisatie lijkt alleen maar toe te nemen 
als ik denk aan de klimaatdemonstraties, de 
uitkomst van de verkiezingen vorige maand 
en de impact van het con� ict in de gazastrook 
in onze samenleving. Om met dat laatste te 
beginnen; ongeacht wat je van de politiek
van Israël vindt, het kan niet zo zijn dat er 
geen plek voor onze joodse medemens 
is. Geen volk is door alle eeuwen heen zo 
vervolgd en onderdrukt als de joden; het
is daarom van groot belang dat we geen 
enkele ruimte bieden aan antisemitisme,
in welke vorm dan ook. 
De uitkomst van de verkiezingen laat een 
grote mate van onvrede zien, hoewel we 

in één van de meest welvarende landen 
ter wereld wonen. Vorig jaar schreef ik 
daarom “Ons welzijn hangt in belangrijke 
mate af van tevredenheid”. U maakt zich 
mogelijk grote zorgen wat de toekomst 
betreft. En die zorgen zijn zeer terecht, 
want al die problemen schijnen alleen maar 
onbeheersbaarder te worden.

De Bijbel, het Woord van God, spreekt andere 
taal, zoals we bijvoorbeeld tegenkomen in 
Psalm 103: “Want zo hoog de hemel is boven 
de aarde, is Zijn goedertierenheid geweldig 
over degenen, die Hem vrezen.” Woorden 
van hoop en verwachting, en vertroosting 
voor hen die willen geloven. Want zij zijn ook 
degenen die dat grote verlossingswerk van 
Gods ervaren en erkennen in Jezus Christus 
wiens komst we met Kerst gedenken. Dat is 
een rijke zegen, die we u voor 2024 van harte 
toewensen. 

Veel mensen hebben een mooi bestaan 
in De Ronde Venen. Temidden van onze 
prachtige groene omgeving, rivieren 
en plassen. Bestaanszekerheid was een 
veelgebruikt woord tijdens de laatste 
landelijke verkiezingen. We zijn als Lokaal 
en Fair De Ronde Venen (LEFdrv) ons sterk 
bewust dat niet iedereen in De Ronde 
Venen een goed bestaan heeft. Vooral jonge 
mensen en alleenstaanden kunnen geen 
betaalbaar huis vinden. Daardoor is er nu een 
generatie die langdurig bij hun ouders moet 
wonen en geen stappen kan zetten om te 
gaan samenwonen of kinderen krijgen. Dit 
vinden wij als LEFdrv ernstig en een urgent 
bestaansprobleem. Gelukkig staan er nieuwe 
woonwijken gepland in De Ronde Venen. Als 
Lokaal en Fair hebben wij steeds gepleit voor 
meer kleine en betaalbare woningen zodat 
er meer mensen een huis kunnen vinden. De 
schaarse grond moet immers goed gebruikt 

worden. Minder dure villa’s, daar hebben we 
er al genoeg van. We hebben steeds gepleit 
voor 2/3 betaalbare koop- en huurwoningen. 
Gelukkig wordt dit in 2024 de nieuwe norm. 
Laat de bouw van de nieuwe woonwijken
nu maar snel van de grond komen!

Bestaanszekerheid heeft ook te maken met 
een goed inkomen. Helaas zijn nog steeds 
veel mensen afhankelijk van de bijstand en de 
voedselbank. Ongeveer 300 kinderen leven 
in armoede. Wij vinden dat als LEFdrv te veel. 
Er zijn allerlei toeslagen mogelijk. Maar het 
belangrijkste is dat mensen gaan werken en 
hun eigen inkomen verdienen. Wij dringen er 
bij de gemeente op aan om deze mensen in 
de bijstand te matchen met de bedrijven die 
vacatures hebben. 

Laten we samen bouwen aan een prachtige 
samenleving, want dit is een gezamenlijke 

verantwoordelijkheid. Lokaal en Fair DRV 
nodigt u uit om contact met ons op te nemen 
met uw vragen en ideeën. 

Een gelukkig en gezond 2024 toegewenst 
aan alle lezers!

2023 was een roerig jaar voor mij, met veel 
groei op zowel persoonlijk vlak als in mijn 
werk. Als jongste raadslid heb ik nog een 
hoop te leren, en daar geniet ik dan ook zeker 
van. Iedere raadscyclus leer ik weer nieuwe 
dingen over onze mooie gemeente en over 
hoe het hele plaatje rondom het nemen van 
de raadsbesluiten in elkaar steekt. Naast mijn 
raadswerk ben ik dit jaar ook begonnen aan 
een nieuwe baan bij Monster Energy.
Het is totaal iets anders dan mijn raadswerk, 
maar die afwisseling vind ik juist heel � jn.

Nu kijken we vooruit naar een nieuw jaar: 
2024. Voor mij als jongere ligt er in de 
toekomst nog veel onzekerheid, maar ook 
nieuwe uitdagingen. Ik zit nog in een fase van 
mijn leven waar er constant veranderingen 
plaatsvinden en daarin hoop ik aankomend 
jaar meer vastigheid en zekerheid te vinden. 
Gelukkig heb ik lieve mensen om mij heen die 

mij hiermee kunnen helpen. Deze steun en 
liefde is iets waar ik zeer dankbaar voor ben, 
en wat ik dan ook alle inwoners toewens. Een 
� jn sociaal vangnet. Laten we in het komend 
jaar wat liever voor elkaar zijn. En laten we 
eens om ons heen kijken wie er wel een 
steuntje in de rug kan gebruiken. Want samen 
kunnen we een hoop moois bereiken, en dat 
is dan ook waar het inwonerscollectief voor 
staat. En waar we ons dus ook in het komende 
jaar verder voor in gaan zetten.

Ik wens u allen, ook namens het 
inwonerscollectief, een gezond,
gelukkig en gezellig 2024 toe.

Dit jaar heeft de fractie van D66 zich 
met plezier ingezet voor u en onze 
gemeenschap. Het is een eer om als drie van 
de zevenentwintig raadsleden te debatteren 
en te stemmen over zaken die inwoners 
aangaan. 2023, een jaar waarin met energie 
is gewerkt aan jaren lopende onderwerpen. 
De kaders voor het centrumplan Vinkeveen 
zijn vastgesteld, nu kunnen er concrete 
bouwplannen worden gemaakt. We gaan 
een nieuw gemeentehuis bouwen en 
daarmee zijn we dichterbij een acceptabele 
werksituatie voor alle medewerkers van de 
gemeente. Nieuw is een noodfonds voor 
inwoners met urgente � nanciële problemen. 
Er is eindelijk een onderhoudsplan voor 
scholen waardoor oude gebouwen 
opgeknapt of vervangen worden. Een net 
en duurzaam gebouw draagt bij aan goed 
onderwijs aan onze kinderen.
Samenleven is samenwerken dat realiseer 

ik me steeds weer als ik met mijn collega 
raadsleden besluiten wil nemen. Ik bots 
wel eens met mijn collega’s en we zijn 
het herhaaldelijk niet met elkaar eens. 
Net zo goed raak ik regelmatig door ze 
geïnspireerd. Door de kennis die zij hebben 
of een perspectief waar ik niet aan gedacht 
hebt. We willen allemaal het beste voor 
deze gemeente. Maar wat het beste is, daar 
verschillen we over. U kent dat vast wel 
binnen uw club, school of gezin. Daarom 
vind ik het zo waardevol dat we dit jaar wel 
moeilijk beslissingen heb kunnen nemen met 
elkaar. Wat D66 betreft is het beste voor onze 
gemeente dat we investeren in onderwijs, 
we zorgen voor mensen die dit zelf niet 
kunnen, we verenigingen ondersteunen bij 
hun belangrijke werk om inwoners samen te 
brengen, er betaalbare woningen bijkomen 
en dat we dit alles duurzaam doen. Wat 
D66 betreft hebben we dit in 2023 allemaal 

gedaan en ik hoop van harte dat u dat ook zo 
ervaart. 

Ik wens u een gezond en
inspirerend 2024 toe. 

Melissa Bloem
Inwonerscollectief
De Ronde Venen

Joanne Freeve
D66

De Ronde Venen

Ria de Korte, 
Simone Borgstede en 

Niels van Nobelen
Lokaal en Fair De Ronde Venen





Pieter Kroon
PvdA/GroenLinks 
De Ronde Venen

Er is in 2023 weer genoeg gebeurd. Een 
voortdurende oorlog in Oekraïne, het 
escaleren van het Israël-Palestina con� ict 
en de verschrikkingen, onzekerheid en 
angst die dat met zich meebrengt. En dan 
was dit jaar politiek gezien ook bewogen 
in Nederland. Met Provinciale Staten- en 
Waterschapsverkiezingen en een referendum 
in maart, een vallend kabinet voor de 
zomer en daardoor recent nog Tweede 
Kamerverkiezingen in november. De
politiek is daarmee � ink opgeschud. 

De vraag die ik me daarbij stel is wat zo’n 
uitslag betekent voor de lokale politiek. Wat 
zegt het over wat inwoners belangrijk vinden? 
Wat doen we als gemeentelijke politiek goed? 
Wat kan beter? Waar zouden we aandacht 
voor moeten hebben, maar hebben we dat 
niet of onvoldoende? Uiteraard zullen de 
ideeën en beelden daarover verschillen, 

want een ‘mening van het volk’ bestaat niet. 
Iedereen heeft immers zijn of haar individuele 
standpunten en kijkt net even anders naar de 
wereld. Maar je kunt wel van elkaar leren. 
Vooruitkijkend naar 2024 ben ik dan ook 
benieuwd wat u belangrijk vindt om aan
ons mee te geven. Zodat wij als PvdA/
GroenLinks-fractie dat weer mee kunnen 
nemen bij ons werk in de gemeenteraad.
Als u punten heeft, laat het mij weten via 
p.kroon@derondevenen.nl. 

Wij blijven ons in ieder geval inzetten voor 
een sociale en groene gemeente. Zo hebben 
we ons in 2023 onder meer ingezet voor 
het verbeteren van de verkeersveiligheid, 
een nieuwe multifunctionele theaterzaal 
in Mijdrecht, meer openbare toiletten, 
meer groen en recent het verhogen van 
de gemeentelijke ambitie voor betaalbare 
woningbouw. 

En ook in 2024 blijven we ons inzetten voor 
onder meer de bouw van meer betaalbare 
woningen, een voortvarende energietransitie, 
voor goede hulp en zorg dichtbij huis, voor
steun aan mensen die niet meer rond kunnen 
komen en voor een gemeente waarin 
iedereen zichzelf kan zijn en zich thuis voelt.

Wij wensen u een gezond en bovenal 
gelukkig 2024!

Het wordt weer tijd anderen te vragen naar 
hun goede voornemens en er zelf ook een 
paar te bedenken. Nou, eentje dan. Ik neem 
me voor om in 2024 de woonkamer niet te 
ontvluchten als mijn vrouw de dozen met 
kerstversiering tevoorschijn haalt. Dat doet 
ze al meer dan 40 jaar. Altijd met prachtig 
resultaat. Nog meer gezelligheid in huis. 
Nu niet zonder hindernissen. Dit jaar wil 
de bedrade kerstverlichting niet uit de 
� ikkerstand. Later diezelfde dag blijft het tv-
scherm zwart. Boven op de boekenkast blijkt 
de stekker uit de stekkerdoos. Mysterieus! 
Fijn dat de stekker van de kerstlampjes 
wel goed ingeplugd is. Een onverwachte 
meevaller: de fraai opgetuigde kerstboom 
staat onbedoeld pal voor de wi� -versterker 
en de verbinding met de boze buitenwereld 
was het hele jaar niet zo slecht. We laafden 
ons kort aan de illusie van ‘vrede op aarde’. 
In gedachten ga ik meer dan 60 jaar terug. 

Met mijn ouders ga ik naar de kerstvertelling 
van de plaatselijke kwekelingen. Tussendoor 
warme chocolademelk met een soeplepel uit 
een grote pan. Aan het einde wacht nog een 
verrassing: een grote sinaasappel voor thuis. 
Daar, in de woonkamer, snort de kolenkachel. 
Op tafel liggen de pelpinda’s van de markt 
klaar op opengeslagen pagina’s van Trouw. 
Natuurlijk zingen we samen kerstliedjes. ‘Kyrie 
eleis’ ontbreekt niet. Geen Chris Rea, Wham, 
Rudolph of cadeaus. Wel bijzonder dat elk 
jaar in de hoek van de kamer een emmer met 
water staat. Na het uitblazen van de dunne 
kaarsjes in een echte kerstboom is het bedtijd. 
Achter het dichte gordijn groeien ijsbloemen 
op het slaapkamerraam. En dat ondanks de 
warme sfeer. Fijn om even te mijmeren. Oh, 
voor het prille begin van 2024 krijg ik zomaar 
een goed voornemen: als mijn vrouw de 
kerstversiering gaat opruimen, dan... 
Aan eenieder: de beste wensen voor 2024!

Jan Rouwenhorst
CDA

De Ronde Venen
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KRUISWOORDPUZZEL

Horizontaal 1. geurige bloemsoort; 7. Zuid-Amerikaanse vleermui-
zensoort; 12. vertragingstoestel; 13. Russische brandewijn; 14.
rivier in Utrecht; 15. nummer (afk.); 17. opbergruimte; 19. kier
(spleet); 21. vrije universiteit (afk.); 22. deel van huis; 24. gouden of
zilveren versierd vaatwerk met ronde opening waarin een hostie
zichtbaar is; 27. opening; 28. stilstaand water; 30. Radio-Télévision
Luxembourg (afk.); 31. industrieel assurantiekantoor (afk.); 32.
Spaanse schilder; 33. Nederlandse politiebond (afk.); 35. houtsoort;
37. groef in karton of papier; 38. santé (skol); 41. etenbereider; 42.
stalling voor auto’s; 44. Duits automerk; 46. dienaar van een ridder;
47. knevel; 48. militaire rang; 49. oud Nederlands betaalmiddel; 50.
zijde van het schip waar de wind staat; 52. boomvrucht; 54. normaal
(algemeen); 56. zachte of stenige korrel van een vrucht; 58. gras-
steppe in Hongarije; 61. in overleg met (afk.); 62. oplettend; 64.
vogeleigenschap; 65. schor; 67. familielid; 68. tijdperk; 70. strook;
72. nachtroofvogel; 73. safe (kluis); 76. opstootje; 77. centraal sta-
tion (afk.); 78. matig koud; 79. Europeaan; 81. vogel; 82. manne-
tjesbij; 83. Nederlandse prinses; 84. bovendien; 86. uitgestrekte
vlakte in de poolstreken; 87. diplomatiek vertegenwoordiger van de
paus bij een regering.

Verticaal 1. pop van een poppenspel die over de hand gestulpt
wordt; 2. paardenslee; 3. gevangenverblijf; 4. hoofd van een mos-
kee; 5. landstreek in Overijssel; 6. traditie/gewoonte (Mal.); 7. dier
behorend tot een geslacht van grote hagedissen; 8. zangvogel; 9.
hoofddeksel; 10. in memoriam (afk.) 11. vaardigheid; 16 loopvogel;
18. droog (kaal); 20. bouwland; 21. tuimeling; 23. smal sportvaar-
tuigje; 25. aangeslibde grond; 26. hooivork; 27. hoffeest; 29. onvind-
baar zijn; 32. hoofd van een bedrijf of school; 34. Belgische Socia-
listische Partij (afk.); 36. nederzetting; 37. spinnenwebweefsel; 39.
interest; 40. sein; 42. gang van het paard; 43. genoegen (vreugde);
45. roem (eer); 46. schrijfgerei; 51. familielid; 53. gehoororgaan; 54.
klein dorpje zonder kerk; 55. deel van fiets; 56. ontwerp (concept);
57. eetlust; 59. pracht (luister); 60. handgeklap; 62. dochter van
Maxima en Alexander; 63. oogvocht (mv.); 66. vordering; 67. Scan-
dinavische muntsoort; 69. asociaal (afk.); 71. eikenschors; 73. deel
van servies; 74. iemand die steelt; 75. jongensnaam; 78. vaatwerk;
80. bedorven; 82. lidwoord; 85. kunstmatige inseminatie (afk.).

49 1 60 24 28 69 43 87 71 3 44 77 36 40 62 83 50
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Samen zaken van onderaf met elkaar 
in de gemeenschap oppakken. Een 
goed voorbeeld is de regentonnen-
actie die in De Ronde Venen met veel 
succes met gemeenschapskracht is 
neergezet. IVI ging op zoek of er een 
mogelijkheid was om inwoners op 
een aantrekkelijke manier een 
regenton te laten aanscha�en. 
Uiteindelijk is dit samen met allerlei 
stakeholders in onze gemeente een 
enorm succes geworden. Dit was een 
mooi voorbeeld van lokaal samen-
spel wat IVI betreft en een vervolg 
verdient op andere thema’s die in De 
Ronde Venen aandacht verdienen. 

Succesvolle regentonnenactie
We hebben samen met de gemeen-
schap in De Ronde Venen in 2023 
succesvol een regentonnenactie 
opgezet en afgerond. In maart en 
september zijn in totaal 900 

complete regentonnen met alles 
erop en eraan voor slechts € 10,- aan 
inwoners in De Ronde Venen aange-
boden. Daarbij hebben we bij het 
uitreiken ook nog mooie buurt-
feestjes georganiseer met als slot-
feest een PickNick evenement op het 
prachtige lokale sociale Eiland van 
Hein. 

Lokaal samenspel
Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI) heeft de trekkersrol hierin 
genomen van verbinder en in 
samenwerking met lokale partners 
(van inwoner tot lokale overheid) is 
het ons samen gelukt om iets moois 
te realiseren. Waterschap en 
gemeente gaven subsidiebedragen 
voor de aanschaf van de regen-
tonnen. Lokale sociale ondernemer 
Van Walraven bood de regentonnen 
met hoge korting aan. Mooi ook dat 

Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) gelooft in de gemeenschaps-
kracht. Samenwerken is één van de belangrijkste speerpunten van de zo 
gewenste participatiemaatschappij. 

Regentonnenactie mooi 
voorbeeld van lokaal samenspel

 Top 50
Al sinds 2012 wordt in regio de Venen 
(Nieuwkoop en De Ronde Venen) aan 
het eind van het jaar de meest 
machtig mooie mensen in de Venen 
gepresenteerd. Ook dit jaar zijn de 
namen weer bekend gemaakt van de 
50 meest machtige mooie mensen. Elf 
Jaar nadat zijn vader Jan van Walraven 
tot nummer 1 werd verkozen, is het 
nu zijn zoon Pelle die de lijst aanvoert. 
De felicitaties van Stichting Inwoners 
Voor Inwoners (IVI) gaan dan ook uit 
naar Pelle. Dik verdiend. Een onder-
nemer om trots op te zijn dat die in 
onze gemeente rond loopt en van 
hieruit met zijn bedrijf de hele wereld 
veroverd. En het is nog een sociale 
ondernemer ook en dat spreekt IVI 
erg aan! 

Beetje trots
Echter werden we bij IVI ook verrast 
dat er een plekje in deze top 50 was 
toebedeeld aan de pioniers van IVI. 
Op plaats 48/49 zien we de namen 
van Peter Pos en Henk Verhoek staan. 
De omschrijving die de jury daarbij 
aangaf was als volgt: “Peter en Henk 
zijn de initiatiefnemers en voortrek-
kers van Inwoners voor Inwoners. Met 
het idee veel meer voor de maat-
schappij te willen betekenen, zijn ze 
een jaar of zeven geleden gaan 
pionieren om de inwoners van De 
Ronde Venen centraal te zetten en de 
regie te geven. Met veel enthousi-
asme en doorzettings- vermogen 
maken ze stappen.” Peter en Henk 
waren blij verrast en ook wel een 
beetje trots. 

Samen kom je verder
Ook al was het voor beide heren 
onverwacht, het geeft wel een aan 
dat IVI inmiddels op de kaart staat in 
De Ronde Venen. Zij waren het zeker 
eens met de jurytekst waarin staat dat 

het ze vooral om de inwoners gaat en 
niet om hun eigen ego. Dit zijn ze juist 
begonnen om het individualisme in 
de samenleving te veranderen in een 
gemeenschap die samen dingen gaat 
doen. Wat hun betreft in de breedste 
zin van het woord, dus van samen een 
feestje vieren tot aan het mee 
besluiten over het lokale beleid. Dat 
alles onder het motto ‘Samen kom je 
verder!’

Met zijn allen
Ze willen dan ook benadrukken dat 
het wat hun betreft niet om Peter en 
Henk gaat. Dat zijn slechts 2 inwoners 
van de gemeenschap en zij zien IVI 
idealiter als de hele gemeenschap. 
Het zou mooi zijn als Iedereen zijn 
steentje gaat bijdragen en zijn kennis 
en/of kunde gaat inzetten. Dan 
worden we een sterke gemeenschap 
die veel lokale uitdagingen samen 
kunnen oplossen. Dus wat hun betreft 
staat volgend jaar de naam van IVI 
hoog op de lijst. En IVI staat dan voor 
veel meer personen dan alleen Peter 
en Henk. 

Dit schouderklopje is een stimulans
Maar dit schouderklopje is zeker een 
stimulans om er in 2024 mee door te 
gaan. Toch is het niet zo eenvoudig 
om ,met de huidige beschikbare 
�nanciën en middelen, het hoofd 
boven water te houden. Daar gaan we 
in 2024 graag met de gemeenschap 
over in gesprek. Hoe we voor de 
komende jaren IVI nog sterker en rele-
vanter kunnen maken met elkaar! 
Misschien dat de mensen uit de top 
50 nog mooie tips voor IVI hebben 
hoe we nog relevanter kunnen zijn. 
Hoe mooi zou het zijn als de naam IVI 
over een paar jaar op nummer 1 in 
deze lijst zal staan. Dan zijn we als 
gemeenschap samen de grote 
winnaar!

Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI) telt mee in De Ronde Venen!
Op maandag 18 december werd in het bomvolle Rechthuis in Mijdrecht 
door INTO-business de Top 50 Machtig Mooie Mensen in de Venen 2023 
gepresenteerd. En namens Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) staan 
daar als nieuwe binnenkomers op een gedeelde 48 en 49 plaats Peter Pos 
en Henk Verhoek. Dat is mooi! Het is het duidelijk dat IVI op de kaart 
staat in De Ronde Venen.

veel lokale ondernemers aanhaakte 
om de feestjes �nancieel mogelijk te 
maken. Het entertainment werd ook 
spontaan lokaal ingevuld. De locaties 
werden ook loyaal beschikbaar 
gesteld. In dit project is er dus echt 
sprake van lokaal samenspel 
geweest.

Voorbeeld van Inclusie
En Zideris, Careyn Maria-oord en 
Amerpoort die juist op zoek waren 
naar meer verbinding met de buurt 
sloten zich spontaan aan bij de orga-
nisatie. Als je het over inclusie hebt 
was dit een schoolvoorbeeld hoe je 
samen kan optrekken en er geen 
enkele beperking in de weg hoeft te 
staan. Bij IVI is iedereen gelijk! Mooi 
om te zien hoe er op deze manier 
verbinding is ontstaan onder de 
inwoners. 

Lees het verslag op de IVI-website 
Het was een hele uitdaging en met 
vereende krachten is het gelukt. 
Maar het was niet makkelijk, want er 
waren heel wat obstakels die over-
wonnen moesten worden. Hoe kom 
je aan geld om regentonnen te 
kopen etc. etc. En we hebben in dit 
artikel niet iedereen kunnen 
benoemen. Daarom hebben we op 
de IVI-website www.inwonersvoorin-
woners.nl een uitgebreid verslag 
beschreven om te laten zien hoe we 
dit traject hebben doorlopen, het 
�nancieel rond hebben gekregen, 
wie er hebben meegewerkt en wat 
het heeft opgeleverd voor de 
gemeenschap. Lees het eens door en 
zie hoe gemeenschapskracht werkt.

Regentonnenactie afgesloten
De regentonnenactie hebben we 
hiermee afgesloten, maar wat IVI 
betreft is dit pas het begin van het 
lokale samenspel. Want op veel meer 
thema’s kunnen wij op eenzelfde 
wijze samen succesvol lokale oplos-
singen bedenken en uitvoeren. 
Doet u bij de volgende activiteiten 
ook mee? Samen kom je verder! 
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Regio - Met de naderende jaarwisse-
ling in zicht komt ook de feestelijke 
traditie van vuurwerk. De vele
onverwachte knallen nemen al toe. 
DogTalk ontvangt elk jaar weer veel 
hulpvragen in verband met angstige 
honden.
Het is belangrijk om stil te staan bij 
de impact die vuurwerk kan hebben 
op onze honden (en andere dieren). 
De angst begint soms al weken voor 
de jaarwisseling, met alle gevolgen 
van dien voor de hond, het gezin en 
mogelijk de omgeving.

Het probleem van vuurwerkangst
bij honden is aanzienlijk en verdient 
onze aandacht. Onze honden, wiens 
gehoor en zintuigen gevoeliger zijn 
dan de onze, kunnen heftig reageren 
op de luide knallen en felle �itsen die 
gepaard gaan met vuurwerk. Dit kan 
resulteren in paniek, angstig gedrag 
en zelfs fysieke schade door ont-
snappingspogingen.
Wij benadrukken het belang van 
preventie en bewustwording. 
Hoewel er geen makkelijke oplossing 
is, want een vuurwerkverbod is nog 

Hond & vuurwerk: DogTalk vraagt 
om bewustwording en preventie

ver weg en wellicht niet eens haal-
baar. Daarom adviseren wij eige-
naren om zelf stappen ondernemen 
om het leed voor hun huisdieren te 
verminderen. Maak daarbij gebruik 
van onze expertise. Want er is geen 
standaard aanpak, ga samen met 
onze trainers op zoek naar de meest 
passende oplossing voor jouw hond. 
Steun je hond, zorg voor veiligheid 
en bekijk het webinar ‘Hond & vuur-
werk’ zodat je kunt inschatten hoe 
angstig jouw hond is en wat je kan 
doen om je hond hierbij te helpen, 
de angst te verminderen of zelfs te 
voorkomen.

Over DogTalk Hondenschool:
DogTalk Hondenschool staat bekend 
om hun (maatwerk) hondentraining 
en gedragsbegeleiding; Voor blije 
honden en blije baasjes. Voor elke 
hond, elke baas en elke uitdaging 
zoeken de instructeurs van DogTalk 
samen met de eigenaar naar de best 
mogelijk aanpak. Wij streven naar de 
best passende begeleiding voor elke 
hond én eigenaar, dat vraagt maat-
werk!
www.dogtalk.nl
info@dogtalk.nl
https://dogtalk.webinargeek.com/
hond-vuurwerk-2023.

Uithoorn - De laatste jaren kwam 
steeds vaker ter sprake dat de 
toiletten en kleedkamers eens onder 
handen genomen zouden moeten 
worden. Dit jaar heeft Legmeervogels 
deze renovatie met een speciale werk-
groep opgepakt. Als eerste stonden 
de toiletten op het programma. De 
prachtige nieuwe toiletten zijn vorige 
maand opgeleverd, waarmee er weer 
goede faciliteiten geboden kunnen
worden aan leden en bezoekers.
Een speciaal woord van dank gaat uit 
naar de Club van 100, die accessoires 
als spiegels en toiletborstels heeft 
aangeboden.
Nadat de toiletten zijn opgeleverd,
is er deze maand gestart met het 
verbeteren en moderniseren van de 
kleedkamers. Dit gebeurt in verschil-
lende fases, waarbij de laatste kleed-
kamers begin april gereed zullen zijn. 
Tevens wordt een vervolg gegeven 

aan de plannen voor de beveiligings-
camera’s en samen met de facilitair 
beheer groep worden er diverse
kleine werkzaamheden opgepakt.
De hele renovatie wordt verzorgd 
door Ton van Vliet Bouw, die tevens 
hoofdsponsor is van de zaterdag 1 van 
Legmeervogels. Dit in nauwe samen-
werking met een speciale werkgroep. 
Om het geheel te kunnen �nancieren, 
was een bijdrage vanuit het Rinus
van Zaal keeztoernooi zeer welkom, 
evenals een bijdrage van de Vrienden-
loterij. De laatste bijdrage werd ont-
vangen nadat Legmeervogels was 
uitgeroepen tot ‘Club van de Week’, 
wat te danken was aan een speciale 
samenwerking met Stichting Ons 
Tweede Thuis. Legmeervogels is erg 
blij met de stappen die zijn gezet en 
kijkt uit naar het moment dat behalve 
de toiletten ook alle kleedkamers 
gerenoveerd zijn.

Legmeervogels renoveert 
toiletten en kleedkamers

Uithoorn - Op 28 januari zal de 40e 
editie van de loop die atletiekvereni-
ging AKU elk jaar organiseert, worden 
gehouden. De laatste jaren onder de 
naam ‘Uithoorns Mooiste - de loop’.
I.v.m. dit jubileum zal organiserende 
vereniging AKU er een speciale editie 
van maken. Ook dit jaar kunnen de 
lopers rekenen op een uitdagend
en veilig parcours langs veel mooie 
plekken in Uithoorn en de Kwakel.
Op de lange afstand volgen de lopers 
weer het kronkelende �etspad langs 
de Amstel. Omdat het de 40e editie is 
heeft de organisatie een aantal 
bijzondere acties en prijzen voor de 
deelnemers bedacht:
-  Elke 40e deelnemer over de drie 

lange afstanden ontvangt bij de 
�nish een heerlijke slagroomtaart 
van de plaatselijke bakker.

-  Onder de deelnemers aan de
10 Engelse Mijl wordt zowel bij de 
mannen als de vrouwen een mid-
week in een huisje op vakantiepark 
‘De IJsvogel’ in Voorthuizen verloot.

-  De organisatie wil graag de jeugd 
stimuleren en uitdagen om deel
te nemen aan Uithoorns Mooiste.
Het is belangrijk voor jeugd om
te bewegen en om te ervaren dat 
hardlopen met leeftijdgenoten
leuk is. Daarom worden alle scholen
van het voortgezet onderwijs in
de regio benaderd om met een 
speciale scholierenkorting met 
minimaal 40 leerlingen aan de
scholierenchallenge mee te doen.

Een warming-up voor de jeugd, 
muziek onderweg op het parcours en 
een speciale herinnering gaan er voor 
zorgen dat de editie bijzonder wordt.

Uithoorns Mooiste belooft
mooi loopspektakel te worden

Programma
10.15 uur  Westerbos/Mens G-run
10.30 uur  AH Jos van den Berg 

GeZZinsloop 1 km
11.00 uur  Van Schie 5 km
11.05 uur  Amovatiebedrijf Aalsmeer 

10 km
11.05 uur  Takii 10 EM
Je kunt je nu al individueel 
inschrijven voor een van de boven-
genoemde afstanden via www.
inschrijven.nl. Inschrijven is ook nog 
mogelijk op de dag van de loop.
Dit jaar maakt een Businessloop weer 
onderdeel uit van Uithoorns Mooiste. 
Bedrijven, organisaties, instellingen, 
etc. kunnen zowel op de 5 en 10 kilo-
meter een team van vijf personen 
mee laten doen. De teams worden 
ontvangen in het clubhuis van AKU 
en daar krijgen zij voor de loop ko�e 
of thee en na a�oop een drankje en 
een broodje. Elke deelnemer ont-
vangt na a�oop een foto van het 
team. Voor de drie eerst aankomende 
teams bij de twee afstanden zijn er 
mooie prijzen te verdienen. Teams 
kunnen zich aanmelden voor de busi-
nessloop door een bericht te sturen 
naar businessloopum@gmail.com, u 
ontvangt dan een inschrij�ormulier. 
Voor vragen en informatie kunt u 
kontakt opnemen met Monique 
Kruyt-Bergkamp, mkruytbergkamp@
gmail.com. Daarnaast gaan een 
warming-up voor de jeugd, muziek 
onderweg, een speciale herinnering, 
etc. er voor zorgen dat deze 40e 
editie speciaal wordt!

De Ronde Venen - De najaarscompe-
titie biljarten in De Ronde Venen is 
voltooid, na 14 wedstrijden is bekend 
wie de titel heeft gepakt en welke 
teams zich geplaatst hebben voor de 
kruis�nales. Op de laatste speeldag 
was het nog uitermate spannend, 
want het verschil tussen Bar Adelhof 
2 en Bar Adelhof 3 was slechts vijf 
wedstrijdpunten. Bar Adelhof 3 had 
het zwaar in de uitwedstrijd tegen
De Merel/Richard’s BV 2. Vincent 
Roeleveld won van Roos Aarsman, 
maar Gerard Röling en Gijs vd Vliet 
waren te sterk voor Said Metalsi en 
Arie Engel. Tot slot haalde Wesley 
Buijing nog wel 12 punten binnen 
tegen Piet Best, maar met een totaal 
van 39 wedstrijdpunten was het 
volledig afhankelijk van het resultaat 
van Bar Adelhof 2. Dat team speelde 
thuis tegen DenB Diensten/Spring-
bok en lieten er geen gras over 
groeien. Bryan Buisman, Yoeri Veeken 
en Robert Daalhuizen wonnen hun 
partij, waarmee er al 36 punten 
gescoord waren en de titelstrijd
was beslist. Het verlies van Jim van 
Zwieten tegen een ontketende John 
Beets (zie verderop) deed er niet 
meer toe. Bar Adelhof 2 dus de 
terechte kampioen, Bar Adelhof 3 
goede tweede en beide teams zijn 
geplaatst voor de kruis�nales op
6 mei 2024. Het podium wordt 
gecomplementeerd door Bar Adelhof 
3, een unieke prestatie waarmee 
bewezen is dat biljarten in een
kroeg nog mogelijk en populair is.

Een aantal prestaties van afgelopen 
week en afgelopen najaarscompetitie 
zijn het vermelden waard. Allereerst 
de prestaties van drie dames, namelijk 
Lucia Burger, Caty Jansen en Betty v/d 
Mars. Lucia was namelijk in de laatste 
speelronde in 13 beurten uit, dat is 
met 280,18% procentueel de beste 
partij van de gehele competitie. Caty 
en Betty waren beiden in 20 beurten 
uit, wederom een bewijs dat de 
biljartsport geen aangelegenheid 
voor mannen alleen is. John Beets
had het beste bewaard voor het laatst; 
vorige week uit in 14 beurten, deze 
week uit in 12 beurten, met een duize-
lingwekkend moyenne van 9,166 de 
kortste partij van de week. Ronald 
Gunther van De Kromme Mijdrecht 3 
scoorde procentueel de hoogste serie, 
namelijk 9 van 35 (25,71%). De abso-
lute toppers van de afgelopen najaars-
competitie zijn Yoeri Veeken van Bar 
Adelhof 2 en Edwin v/d Schaft van Bar 
Adelhof 1. Zij hebben namelijk alles 
gewonnen, Edwin 7 en Yoeri zelfs 11 
partijen. Herintreder Paul Schuurman 
liet ook zien het nog niet verleerd te 
zijn door één partij met moyenne 8 uit 
te spelen. Ronald Vis van De Kromme 
Mijdrecht 3 heeft zich het meest 
verbeterd; in negen partijen is hij 
145,68% omhoog gegaan. Voor 
aanvang van de voorjaarscompetitie 
worden de moyennes van alle spelers 
die zich hebben verbeterd verhoogd, 
verlagen is thans niet van toepassing, 
dat zal pas na a�oop van de voorjaars-
competitie gebeuren.

Bar Adelhof teams heersen

Uithoorn - Loopgroep SamenFit 
(onderdeel van zorgorganisatie
Stichting Ons Tweede Thuis) is volop 
in training voor Uithoorns Mooiste
op zondag 28 janauri 2024, de eerste 
loop van het nieuwe jaar. De meeste 
G-atleten (cliënten) zijn gestart met de 
1 km afstand en hebben zich zodanig 
ontwikkeld d.m.v. de wekelijkse
trainingen dat ze nu de 5 km plus 
aankunnen. Versnellen of de afstand 

verlengen, of gewoon genieten van 
het meedoen. Het is allemaal goed bij 
deze loopgroep. Het gaat er namelijk 
niet om hoe hard of hoe ver iemand 
loopt, maar dát iemand meeloopt.  
Samen in beweging bij een vereniging 
zorgt voor veel plezier. Loopgroep 
SamenFit is voor iedereen die een 
uitdaging (beperking) heeft of zich als 
vrijwilliger actief wil inspannen om de 
special atleet te laten meebewegen 

Door weer en wind trainen met 
plezier voor Uithoorns Mooiste

bij een reguliere vereniging. Iedereen 
die eens wil kijken hoe de trainingen 
van Loopgroep SamenFit verlopen,
of zelf mee wil doen (als loper, vrijwil-
liger of als begeleider) is van harte 
welkom! Loopgroep SamenFit organi-
seert gemiddeld zes wedstrijden per 
jaar in de regio en iedereen in de drie-
hoek (familieleden, medewerkers,
vrijwilligers) van de G-atleten mag 
deelnemen aan deze wedstrijden.
Kijk voor meer informatie ook eens op 
loopgroep.onstweedethuis.nl of mail 
naar Loopgroeponstweedethuis@
gmail.com.
















